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ΑΝΑΛΥΤΗΣ

Σύμφωνα με το ΦΕΚ που δημοσιεύθηκε στην Εφη-
μερίδα της Κυβερνήσεως, έρχονται σημαντικές αυ-
ξήσεις στις τιμές των διοδίων της Εγνατίας Οδού 
και συγκεκριμένα αυξήσεις της τάξεως 
του 30-35%. 

"φωτιά"
τα διόδια

 

Πόσο θα αυξηθούν οι μετωπικοί σταθμοί διοδίων

Σ.3

Σ. 9

Σ. 7
Επίσκεψη Στέλιου Κυμπουρόπουλου στον 
Δήμαρχο Νέστου

Εθιμοτυπική επίσκεψη του Διοικητή της 
20ης Τεθωρακισμένης Μεραρχίας στο 
Δήμαρχο Θάσου

Κατώτατος μισθός

Αυξάνεται στα 830 ευρώ - Η 
εισήγηση Μητσοτάκη

Φιλίπποι 

Φοιτητές του ΑΠΘ 
ανακάλυψαν την κεφαλή 
αγάλματος του Απόλλωνα 
στην ανασκαφή 
των ΦιλίππωνΣ. 13

ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ

Σ. 5

Σ.8

Πρόταση δυσπιστίας
Απορρίφθηκε με ψήφους 
159 κατά έναντι 141 υπέρ

Στην απόρριψη της πρότασης 
δυσπιστίας που κατέθεσαν τα 
κόμματα της αντιπολίτευσης, 
(ΠΑΣΟΚ, ΣΥΡΙΖΑ, Νέα Αριστε-
ρά, Πλεύση Ελευθερίας) προ-
χώρησε αργά το βράδυ της Πέ-
μπτης (28/3) η Βουλή.
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ΕΚΔΟΤΗΣ
Μαρία Κελαϊδή

Δ/ΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ 
Απόστολος Ατζεμιδάκης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Τζούλια 
Βασιλείου, Γιαννης Χ’εμμανουήλ, 

Κώστας Παπακοσμάς,  Παναγιώτης 
Πυλιώτης, Γιάννης Γεωργαλής, 

Βασιλική Βασιλειάδου

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών                       60€ + ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες      90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων      150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών  5 00€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων          1200€ + ΦΠΑ
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Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού

Επικρατείας,
η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων
νομαρχιακών

εφημερίδων που 
έχουν την

δυνατότητα
καταχώρησης

δημοσιεύσεων του
δημοσίου.
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Προκλήσεις με το βλέμμα στο εσωτερικό

γράφει 
ο Κώστας Υφαντης*

*Καθηγητής Διεθνών 
Σχέσεων και διευθυ-

ντής του ΙΔΙΣ, Πάντειο 
Πανεπιστήμιον

Οι πρόσφατες δηλώ-
σεις του Προέδρου 
Ερντογάν στη Σμύρ-
νη, αλλά κυρίως αυ-
τές στην κατεχόμενη 
βόρεια Κύπρο, είναι 
-για να το θέσω ευ-
γενικά- ενοχλητικές. 
Αλλά δεν είναι έξω και 
πέρα από τα ειωθότα. 
Είναι σημαντικό μέρος 
μιας παλιάς συζήτησης 
στην Τουρκία, ιδιαίτε-
ρα στους υπερεθνικι-
στικούς κύκλους. Το 
ερώτημα είναι γιατί ο 
Πρόεδρος Ερντογάν 
θεώρησε σκόπιμο να 
εκφραστεί με αυτόν 
τον τρόπο, σε αυτή τη 
συγκυρία. Εχει, μήπως, 
στόχο να δυναμιτίσει 
το ήρεμο κλίμα, το 
οποίο έχει διαμορ-
φωθεί εδώ και πάνω 
από έναν χρόνο; Ηταν 
η Τουρκία και ο Πρό-
εδρος Ερντογάν που, 
μετά τους σεισμούς 
της 6ης Φεβρουαρίου 
2023, εγκατέλειψαν 
την επιθετική και σε 
πολλές περιπτώσεις 
πολεμοκάπηλη ρητορι-

κή εναντίον της Ελλά-
δος και επέτρεψαν να 
ξεκινήσει η διαδικασία 
της επαναπροσέγγισης 
που είναι σε εξέλιξη.

Θα πρέπει να αναζη-
τήσουμε τις αιτίες αυ-
τών των δηλώσεων 
περισσότερο στις εσω-
τερικές πολιτικές ανά-
γκες και σκοπιμότητες, 
παρά να τις θεωρή-
σουμε ένδειξη κάποιας 
στροφής ή καλύτερα 
επιστροφής στις πρό-
σφατες συμπεριφορές. 
Ο Πρόεδρος της Τουρ-
κίας αυτή τη στιγμή 
είναι πλήρως αφοσι-
ωμένος στις αυτοδι-
οικητικές εκλογές της 
31ης Μαρτίου 2024. 
Η απώλεια της Κων-
σταντινούπολης την 
προηγούμενη φορά 
ήταν, από πολλές από-
ψεις, μια μεγάλη ήττα 
και σε προσωπικό επί-
πεδο. Ο Πρόεδρος και 
η απόλυτα ελεγχόμε-
νη ανώτατη εκλογική 
επιτροπή είχαν εξα-
ντλήσει όλα τα μέσα 
για να ακυρώσουν την 
εκλογή Ιμάμογλου. Η 
Κωνσταντ ινούπολη 
είναι το απόλυτο σύμ-
βολο της πολιτικής και 
κοινωνικής φυσιογνω-
μίας και κληρονομιάς 
του Προέδρου Ερντο-
γάν και του ΑΚΡ. Είναι 
η πόλη του, από εκεί 
ξεκίνησε και εκεί βρί-
σκονται όλες οι πολι-
τικές, κοινωνικές και 
προσωπικές αναφορές 
του. Επιπλέον, η ευρύ-
τερη περιοχή είναι ζω-
τικής σημασίας για την 

τουρκική οικονομία. 
Μια νέα ήττα μπορεί 
να αποδειχθεί καθο-
ριστική για το μέλλον 
της ηγεμονίας Ερντο-
γάν, ιδιαίτερα αν συν-
δυαστεί με τη δήλωσή 
του ότι αυτή είναι η τε-
λευταία εκλογική μάχη 
στην οποία συμμετέχει.

Μια νέα επικράτηση 
Ιμάμογλου θα αναδια-
τάξει το πολιτικό σκη-
νικό στην Τουρκία. Με 
όχημα την Κωνσταντι-
νούπολη (αλλά και την 
Αγκυρα και τη Σμύρ-
νη), η αντιπολίτευση 
μπορεί να σχεδιάσει τη 
στρατηγική της απέ-
ναντι σε έναν πολιτικά 
τραυματισμένο Ερντο-
γάν και σε ένα ΑΚΡ που 
θα αναζητεί τον ηγέτη 
της επόμενης ημέρας, 
μέχρι ο Πρόεδρος να 
«δώσει το δαχτυλίδι».

Για να επανέλθουμε 
στο αρχικό ζήτημα, εί-
ναι μάλλον πιθανότερο 

οι δηλώσεις του Προέ-
δρου να γίνονται με το 
βλέμμα στο εσωτερικό. 
Σε λίγους μήνες, θα 
υποδεχθεί τον Ελλη-
να πρωθυπουργό στην 
Αγκυρα για την πέμπτη 
συνάντηση κορυφής 
μέσα σε λιγότερο από 
ένα, χρόνο. Αυτή η συ-
χνότητα των επαφών 
δεν έχει προηγούμενο 
και είναι τελικά απο-
καλυπτική μιας στρα-
τηγικής συμφωνίας. Η 
διαδικασία της επανα-
προσέγγισης είναι στα 
χέρια των δύο ηγετών. 
Οι ελληνοτουρκικές 
σχέσεις και η διαχεί-
ριση της όποιας προ-
οπτικής τους γίνονται 
στο υψηλότερο δυνα-
τό επίπεδο. Αυτό έχει 
τα θετικά του, αλλά 
ενέχει και έναν κίνδυ-
νο που έχει να κάνει 
με τη «λογική» του 
Τούρκου Προέδρου, η 
οποία, όπως σε κάθε 
αυταρχικό ηγέτη, είναι 
προσωποπαγής. Αν τα 

πράγματα δεν πάνε 
καλά, τότε δεν υπάρχει 
κάποιο άλλο επίπεδο 
παρέμβασης και δια-
πραγμάτευσης.

Προς το παρόν, πά-
ντως, οι ελληνοτουρ-
κικές σχέσεις παραμέ-
νουν σε καλό φεγγάρι. 
Τα συμφωνηθέντα τη-
ρούνται και οι εντάσεις 
απουσιάζουν σε όλο 
το εύρος του ελληνο-
τουρκικού χώρου, από 
το Αιγαίο έως την Κύ-
προ. Και αυτό είναι θε-
τικό σε μια διεθνή και 
περιφερειακή συγκυ-
ρία καθόλου, μα καθό-
λου, καλή, με πολεμικά 
μέτωπα σε βορρά και 
νότο, με την αστάθεια 
να απειλεί σημαντικούς 
περιφερειακούς παρά-
γοντες (βλ. Αίγυπτο) 
και με την αβεβαιότη-
τα για τη μελλοντική 
αμερικανική στρατηγι-
κή να εντείνεται, χωρίς 
καμία σιγουριά ότι το 
αποτέλεσμα των εκλο-

γών του Νοεμβρίου θα 
εξομαλύνει τα πράγ-
ματα στο εσωτερικό 
των ΗΠΑ, όποιος και 
αν είναι ο νικητής.

Οπως και αν εξελι-
χθούν τα πράγματα δι-
εθνώς, το ερώτημα και 
στην Αθήνα και στην 
Αγκυρα θα παραμείνει 
πιεστικό. Πέρα από τη 
διαδικασία, η οποία 
χωρίς αμφιβολία είναι 
κρίσιμη, υπάρχει περι-
θώριο να αντιμετωπι-
στεί αποφασιστικά η 
ουσία των διαφωνιών 
μας περί της οριοθέ-
τησης; Και πάνω από 
όλα: Υπάρχει περιθώ-
ριο για μια νέα προ-
σπάθεια στο Κυπρια-
κό, χωρίς αφετηρία να 
είναι η νομιμοποίηση 
των τετελεσμένων 50 
χρόνια μετά;

www.real.gr

Ούτε «Κομματάκι» ούτε «Κόμμα», αλλά «Κίνημα»
γράφει 
ο ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΜΑΥ-
ΡΟΣ

Το ΠΑΣΟ(Κ) δεν ήταν 
κόμμα, ήταν κίνημα. 
Ανάμεσα στους τρεις 

πρωθυπουργούς που 
άφησαν ολοκληρωμέ-
νο στίγμα στη χώρα, 
α) Κωνσταντίνος Κα-
ραμανλής, β) Ανδρέ-

ας Παπανδρέου και 
γ) Κώστας Σημίτης, οι 
δύο σχετίζονται με το 
ΠΑΣΟΚ.

Και οι δύο ηγέτες του 
ΠΑΣΟΚ άφησαν όντως 
ολοκληρωμένο στίγμα 
με α) εργαλείο και β) 
συστατικό υπερηφά-
νειας Ι) ΑΛΛΑΓΗ - ΕΥ-
ΚΑΙΡΙΕΣ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ, 
ΚΑΙ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΠΑΝΩ 
ΚΑΙ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΚΑΤΩ. 
ΙΙ) ΕΚΣΥΓΧΡΟΝΙΣΜΟΣ 
- ΟΝΕ.

Σήμερα το ΠΑΣΟΚ ψα-
ρεύει σε ρηχά νερά, 
έχοντας μπερδέψει την 
πυξίδα του εκλογικού 
σώματος, το οποίο δεν 
αναγνωρίζει πού θέλει 
να το πάει το κόμμα 

(και όχι πλέον το κίνη-
μα).

Το ΠΑΣΟΚ κοιτάζει με 
αποσβολωμένο βλέμ-
μα τα δημοσκοπικά 
ποσοστά να φθείρο-
νται και κυρίως να έχει 
απώλειες προς τον ΣΥ-
ΡΙΖΑ και προς την ΑΔΙ-
ΕΥΚΡΙΝΙΣΤΗ ΨΗΦΟ. 
Βλέπει, ταυτόχρονα, να 
υπάρχουν ασυμφωνίες 
εσωκομματικά, π.χ. για 
τα ομόφυλα ζευγάρια 
και τα μη κρατικά πα-
νεπιστήμια.

Βλέπει επίσης ότι οι 
ανταγωνιστές και ο 
κόσμος έχουν αντιλη-
φθεί το στιλ παιχνιδιού 
«πασούλες 1-2» για να 
σιγουρευτούν αυξή-

σεις ποσοστών 0,5%, 
1%, 0,8% κ.λπ. διά της 
μεθόδου της «σιγου-
ριάς». Ωστόσο, οι πο-
λίτες τώρα πια θέλουν 
«μεγάλες μπαλιές» και 
αποφασιστικούς ηγέ-
τες που έχουν διάθεση 
να εκτεθούν και αυτό 
φαίνεται στις αξιολο-
γήσεις αρχηγών αντα-
γωνιστικών κομμάτων.

Το ΠΑΣΟ(Κ), λοιπόν, 
δεν δικαιούται να εί-
ναι «Κομματάκι», ούτε 
καν «Κόμμα». Απαιτεί-
ται να είναι «Κίνημα» 
και κίνημα σημαίνει το 
αντίθετο του «εκ του 
ασφαλούς». Και υπάρ-
χει παράδειγμα στο 
πολιτικό σκηνικό.

www.real.gr
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Φιλίπποι 
Φοιτητές του ΑΠΘ ανακάλυψαν την κεφαλή αγάλματος του 
Απόλλωνα στην ανασκαφή των Φιλίππων

Ολοκληρώθηκε την Πα-
ρασκευή (15/09/23) η 
ανασκαφική έρευνα που 
πραγματοποιεί η ομά-
δα του Αριστοτελείου 
Πανεπιστημίου στους 

Φιλίππους. Η ανασκαφή 
πραγματοποιείται υπό τη 
διεύθυνση της καθηγήτρι-
ας Βυζαντινής Αρχαιολογί-
ας, Ναταλίας Πούλου, και 
με άμεσους συνεργάτες 

τον επίκουρο καθηγητή 
Βυζαντινής Αρχαιολογίας, 
Αναστάσιο Τάντση, καθώς 
και τον ομότιμο καθηγητή 
Βυζαντινής Αρχαιολογίας, 
Αριστοτέλη Μέντζο.

Στην ανασκαφή έλαβαν μέ-
ρος 15 φοιτητές του ΑΠΘ, 
11 προπτυχιακοί, 2 μετα-
πτυχιακοί και 2 υποψήφιοι 
διδάκτορες.

Η έρευνα χρηματοδοτήθη-
κε από τον τακτικό προϋπο-
λογισμό και την Επιτροπή 
Ερευνών του ΑΠΘ.

Η ανασκαφή συνεχίστηκε 
ανατολικά της νότιας κύρι-
ας οδού (decumanus) στο 
σημείο που συναντά τον 
βόρειο άξονα της πόλης 
(τη λεγόμενη «Εγνατία»). 
Αποκαλύφθηκε η συνέχεια 
του μαρμαροστρωμένου 
δρόμου, στην επιφάνεια 
του οποίου εντοπίστηκε 
νόμισμα (χάλκινος φόλλις) 
του αυτοκράτορα Λέοντος 
Στ’ (886-912), στοιχείο που 
βοηθά να προσδιοριστεί η 
διάρκεια χρήσης του δρό-
μου.

Στο σημείο σύγκλισης των 
δύο οδών φαίνεται να δια-
μορφώνεται μία διεύρυνση 

(πλατεία) στην οποία κυρι-
αρχεί ένα πλούσια διακο-
σμημένο οικοδόμημα. Τα 
στοιχεία της περσινής ανα-
σκαφής οδήγησαν ώστε να 
διαπιστωθεί η υπόθεση ότι 
επρόκειτο για μία κρήνη. 
Τα ευρήματα της φετινής 
έρευνας επιβεβαιώνουν την 
άποψη αυτή και βοηθούν 
να γίνει καλύτερα κατανοη-
τό το σχήμα και η λειτουρ-
γία της.

Η έρευνα του 2022 έφερε 
στο φως τμήμα του πλού-
σιου διακόσμου της κρή-
νης με εντυπωσιακότερο 
το άγαλμα που εικονίζει 
τον Ηρακλή αγένειο με νε-
ανικό σώμα. Η πρόσφατη 
ανασκαφική έρευνα (2023) 
αποκάλυψε την κεφαλή 
άλλου αγάλματος: ανήκει 
σε μορφή αγένειου ανδρός 
με πλούσια κόμη την οποία 
επιστέφει ένα στεφάνι από 
φύλλα δάφνης. Η ωραία 
αυτή κεφαλή φαίνεται πως 
ανήκει σε άγαλμα του θεού 
Απόλλωνα. Όπως και το 

άγαλμα του Ηρακλή χρο-
νολογείται κατά τον 2ο ή 
αρχές του 3ου αι. μ.Χ. και 
πιθανώς κοσμούσε την 
κρήνη, η οποία έλαβε την 
τελική της μορφή κατά τον 
8ο έως τον 9ο αιώνα.

Έχει γίνει γνωστό από πη-
γές, αλλά και από τα αρχαι-
ολογικά δεδομένα, ότι στην 
Κωνσταντινούπολη αγάλ-
ματα κλασικής και ρωμα-
ϊκής περιόδου κοσμούσαν 
κτίρια και χώρους δημόσιας 
χρήσης έως την ύστερη βυ-
ζαντινή περίοδο. Το εύρημα 
αυτό ενισχύει την υπόθε-
ση που είχε διατυπωθεί το 
2022 σχετικά με τον τρόπο 
διακόσμησης των δημόσι-
ων χώρων στις σημαντικές 
πόλεις της βυζαντινής αυ-
τοκρατορίας, μεταξύ των 
οποίων και οι Φίλιπποι.

Η ανασκαφή θα συνε-
χιστεί και την επόμενη 
χρονιά.

Πηγή: newsbeast.gr

Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Καβάλα  
Βανδαλισμοί στο δάσος της Παναγούδας
Ο Απόστολος Λυκουρί-
νος, πρόεδρος του συ-
νοικιακού συλλόγου 
της Αγίας Παρασκευής, 
εκφράζει τον αποτροπι-
ασμό του για τον βαν-
δαλισμό που συνέβη για 
μία ακόμη φορά στο δα-
σάκι της Παναγούδας.

Η καταστροφή του αλσούς 
έχει προκαλέσει θλίψη 
στους κατοίκους της περι-
οχής, οι οποίοι καθημερινά 
γίνονται μάρτυρες τέτοιων 
περιστατικών. Ο ίδιος επι-
σημαίνει την ανάγκη για 

μια καλύτερη αστυνόμευση 
στην περιοχή.

Όπως αναφέρει, ο εθελο-
ντισμός δεν είναι πλέον 
αρκετός για την αποτροπή 
κακόβουλων ατόμων που 
κυρίως κατά τις νυχτερι-
νές ώρες εισέρχονται στο 
δάσος. Παράλληλα, επιση-
μαίνει και το χρόνιο πρό-
βλημα της μη επίλυσης για 
τη διαχείριση του αλσούς. 
Εδώ και αρκετά χρόνια το 
συγκεκριμένο άλσος βρί-
σκεται υπό τη διαχείριση 
του ΕΦΚΑ, χωρίς να έχει 

επιλυθεί η κατάσταση.

Οπως τονισε στην κάμερα 
του ENACHANNEL, είναι 
σημαντικό να αντιμετωπι-
στούν αυτά τα προβλήματα 
άμεσα για τη διασφάλιση 
της ασφάλειας της περι-
οχής και της συνοχής της 
κοινότητας. Η συνεργασία 
μεταξύ των αρχών και των 
κατοίκων είναι απαραίτητη 
προκειμένου να επιλυθούν 
αυτά τα προβλήματα και να 
προστατευτεί ο τόπος και οι 
κάτοικοί του.
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Αργούν οι αποζημιώσεις των αγροτών από την εταιρία που 
είχε ασφαλισμένο το Ουκρανικό αεροπλάνο

Με αφορμή την εξέλιξη 
που παρουσιάζει το θέμα 
της συντριβής του Ου-
κρανικού αεροπλάνου 
σε περιοχή του Δήμου 
Παγγαίου, την οποία θα 
επισκεφθούν εκ νέου εκ-
πρόσωποι κρατικού ορ-
γανισμού, ο κ. Στέργιος 
Κεχαγιάς περιγράφει το 

που είμαστε σήμερα.

Τι έγινε, τι ολοκληρώθηκε 
στην περιοχή και τι είναι σε 
εκκρεμότητα.

Αρχικά δηλώνει:
«Εκκρεμεί ένα μεγάλο 
ζήτημα. Είναι οι αποζη-
μιώσεις που ζητούσαν οι 

αγρότες από την ασφαλι-
στική εταιρεία, η οποία είχε 
μισθωμένο το Ουκρανικό 
αεροσκάφος. Υπάρχει μια 
καθυστέρηση σ’ όλο αυτό 
το θέμα.

Πέρα από τις ανθρώπινες 
απώλειες και του τρομακτι-
κού του γεγονότος, υπήρξε 

και μια καταστροφή της 
παραγωγής αρκετών συ-
μπολιτών μας σε εκείνη την 
περιοχή. Είναι γύρω στα 
460 στρέμματα τα οποία 
είτε καλλιεργήθηκαν ελλι-
πώς ή δεν καλλιεργήθηκαν 
καθόλου.

Μια τελευταία ενημέρωση 

που είχα από τον πρόεδρο 
της τοπικής κοινότητας 
Αντιφιλίππων, οι ενέργειες 
που είχαν ξεκινήσει οι ίδιοι 
οι αγρότες με την υποστή-
ριξη του Δήμου Παγγαίου, 
δεν κατέληξαν σε κάποιο 
τεράστιο ποσό που έχει 
εκτιμηθεί.

Αν δεν κάνω λάθος είναι 
γύρω στις 100.000 ευρώ 
οι αποζημιώσεις που έπρε-
πε και πρέπει να δοθούν σε 
αυτούς τους παραγωγούς. 
Βέβαια μη ξεχνάμε ότι απώ-
λειες εισοδήματος είχαμε 
και εμείς.  Είχαμε βλάβες 
και ο Δήμος Παγγαίου και 
η ΔΕΥΑ Παγγαίου. Είχαμε 
βλάβες με την πτώση του 
αεροσκάφους στα δίκτυα, 
στα αντλιοστάσια».

Σχετικά με την αξιοπι-
στία αυτού που πρέπει 
να αποζημιώσει τους 
αγρότες της περιοχής, ο 
κ. Κεχαγιάς σημειώνει:

«Με τη λογική της αποκα-
τάστασης του εδάφους, 
την επιμέλεια την είχε ο 
εμπορικός ακόλουθος του 
Ουκρανικού προξενείου 
της Θεσσαλονίκης. Εκεί οι 

ενέργειες έγιναν γρήγορα 
και αποδόθηκε γρήγορα ο 
χώρος στους αγρότες.

Αν και για ένα μεγάλο 
χρονικό διάστημα υπήρχε 
μια δέσμευση έκτασης 10 
στρεμμάτων. Όλα τα υπό-
λοιπα τμήματα είχαν απο-
συρθεί από τη δέσμευση. 
Ήταν ένα σημείο των 10 
στρεμμάτων, το οποίο είχε 
παραμείνει μέχρι τα μέσα 
του Δεκεμβρίου του 2022 
εγκλωβισμένο.

Ήταν μια πρωτοβουλία 
του Ελληνικού κράτους με 
ενέργειες του Δημάρχου 
Παγγαίου και του Σταύρου 
Κιβράκη αλλά και της διευ-
θύντριας του ΕΛΓΑ. Κατευ-
θυνόταν πρώτα να αποζη-
μιώσει το Ελληνικό κράτος 
τους αγρότες και στη συνέ-
χεια το Ελληνικό κράτος να 
ζητούσε τις αποζημιώσεις 
αυτές από την ασφαλιστική 
εταιρεία. Τώρα δεν ξέρω τι 
γίνεται γιατί η Ουκρανία εί-
ναι και σ’ ένα μακροχρόνιο 
πόλεμο».

www.proininews.gr

Απόλυτη επιτυχία σημείωσε ο 7ος Παπαχρηστίδειος Δρόμος
Χρήστος Μποσμπότης: Η 
Ελευθερούπολη έχει το 
καλύτερο στάδιο στη Β. 
Ελλάδα

Με απόλυτη επιτυχία στέ-
φθηκε για ακόμη μια χρο-
νιά, ο 7ος Παπαχρηστίδειος 
Δρόμος, ο οποίος πραγμα-
τοποιήθηκε την περασμέ-
νη Κυριακή (24/5) στην 
Ελευθερούπολη του Δήμου 
Παγγαίου.

Για το θέμα μίλησε στην 
ΕΡΑ Καβάλας, ο αντιδή-
μαρχος Πολιτισμού – Αθλη-
τισμού του Δήμου Παγγαί-
ου, Χρήστος Μποσμπότης, 
ο οποίος εμφανίστηκε από-
λυτα ικανοποιημένος για 
την επιτυχή διεξαγωγή του 
εν λόγω αθλητικού γεγονό-
τος. 

«Θέλουμε τα παιδιά μας 
να αθλούνται, να έχουν 
επαφή με τον αθλητι-
σμό…»

«Είναι ένας αγώνας δρό-
μου που γίνεται προς τι-
μήν του μεγάλου ευεργέτη 
της Ελευθερούπολης, του 
Φρίξου Παπαχρηστίδη. 
Και μόνο το ότι μιλάμε για 
τον 7ο κατά σειρά αγώ-
να, σημαίνει ότι εδώ και 
επτά χρόνια αποτελεί έναν 
αγώνα που τον αγάπησε ο 
κόσμος και οι συμμετοχές 
κάθε χρόνο αυξάνουν. Φέ-
τος ξεπεράσαμε τις 600 
συμμετοχές, ο καιρός ήταν 
καλός και μας βοήθησε. Οι 
δρομείς έτρεξαν 10 χιλιό-
μετρα, 5 χιλιόμετρα, ενώ 
πάνω από 300 παιδάκια 
τρέξανε τη διαδρομή των 
χίλιων μέτρων. Θέλουμε τα 

παιδιά μας να αθλούνται, 
να έχουν επαφή με τον 
αθλητισμό, γιατί ο αθλητι-
σμός είναι υγεία, είναι ζωή. 
Είμαστε απόλυτα ευχαρι-
στημένοι και από τον αριθ-
μό συμμετοχών και από την 
όλη διοργάνωση που όλοι 
την χάρηκαν και όλα κύλη-
σαν πολύ όμορφα και ήρε-
μα», ανέφερε σχετικά στις 
δηλώσεις του ο Χρήστος 
Μποσμπότης. 

«Στις 10 Απριλίου έχου-
με τη δεύτερη φάση των 
σχολικών αγώνων στί-
βου των Λυκείων της 
Βόρειας Ελλάδας…»

Όσον αφορά το μέλλον 
των αθλητικών διοργανώ-
σεων στον Δήμο Παγγαίου, 
ο κ. Μποσμπότης σημείωσε: 
«Στις 10 Απριλίου έχουμε 

μια ακόμη μεγάλη διοργά-
νωση στο γήπεδό μας, τη 
δεύτερη φάση των σχολι-
κών αγώνων στίβου, όπου 
όλοι οι πρωταθλητές των 
Λυκείων της Βόρειας Ελ-
λάδας θα βρίσκονται εδώ, 
προσπαθώντας να προκρι-
θούν για την τελική φάση, 
για την τρίτη φάση των 
αγώνων. Τον Ιούλιο έχου-
με το πανελλήνιο πρωτά-
θλημα των μικρών ηλικιών, 
Κ16 όπως το λέμε, που για 
4η χρονιά θα γίνει στην 
Ελευθερούπολη μιας και σε 
όλη την Βόρεια Ελλάδα η 
Ελευθερούπολη, χωρίς να 
περιαυτολογούμε, έχει το 
καλύτερο στάδιο. Ακόμη 
καλύτερο και από το Καυ-
ταντζόγλειο, με πιο άρτιες 
εγκαταστάσεις από κάθε 
γήπεδο της Βόρειας Ελλά-
δας. Το στάδιό μας βρίσκε-

ται σ’ καταπληκτικό μέρος, 
μέσα στη φύση, μέσα στο 
πράσινο. Οι εγκαταστάσεις 
είναι καταπληκτικές, οι εξο-
πλισμοί που έχουμε είναι 
επίσης οι καλύτεροι που 

μπορούν να υπάρχουν, εί-
ναι επιπέδου Ολυμπιακών 
Αγώνων».

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

Αυτοί είναι οι 20 συνοδοί των λαμπαδηδρόμων της 
Ολυμπιακής Φλόγας

Τους 20 αθλητές που 
θα συνοδεύσουν τους 
5 λαμπαδηδρόμους 

που θα μεταφέρουν, για 
πρώτη φορά στην Ιστο-
ρία, την Ολυμπιακή Φλό-
γα στην Ελευθερούπολη, 
έκανε γνωστούς ο Δήμος 
Παγγαίου.

Πρόκειται για εκπροσώ-
πους όλων των αθλημάτων 
που «καλλιεργούνται» στην 
περιοχή, ενώ ανάμεσα τους 
είναι και ο αντιδήμαρχος 
της αδελφοποιημένης πό-
λης με την Ελευθερούπολη 
Antony (προάστιο των Πα-
ρισίων) Γιάννης Βουδούκης 

που έλκει την καταγωγή 
από την περιοχή.

Η Ολυμπιακή Φλόγα θα πε-
ράσει από την Ελευθερού-
πολη την Τρίτη 23 Απριλίου 
προερχόμενη από την Αλε-
ξανδρούπολη με επόμενο 
σταθμό τη Βέροια, με τον 
Δήμο Παγγαίο να προετοι-
μάζεται κατάλληλα γι’ αυτή 
τη μεγάλο στιγμή, η οποία 
αντανακλά τα άλματα που 
έχει κάνει τα τελευταία 
χρόνια ο Δήμος στον τομέα 
του αθλητισμού και των 
αθλητικών υποδομών.

«Ο Δήμος Παγγαίου πα-

ρουσιάζει τους 20 συνο-
δούς που θα συνοδέψουν 
τους πέντε λαμπαδηδρό-
μους που θα μεταφέρουν 
την Ολυμπιακή  Φλόγα 
εντός των ορίων του Δή-
μου. Πρόκειται για τους:

Ανακοινώθηκαν οι αθλητές που συνοδέψουν τους 5 λαμπαδηδρόμους που θα μεταφέρουν την Φλόγα, 
για πρώτη φορά, στην Ελευθερούπολη την Τρίτη 23 Απριλίου
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Ο Δήμαρχος Νέστου αποχαιρετά τον Μιχάλη Χαραλαμπίδη

Έφυγε από τη ζωή το βρά-
δυ της Τετάρτης (27/3/24) 
το ιστορικό στέλεχος του 
ΠΑΣΟΚ, Μιχάλης Χαραλα-
μπίδης σε ηλικία 73 ετών.

Ο Δήμαρχος Νέστου Σάβ-
βας Μιχαηλίδης σε ανάρ-

τησή του αποχαιρετά τον 
Ευπατρίδη Οραματιστή Μι-
χάλη Χαραλαμπίδη, σημει-
ώνοντας τα ακόλυθα:

«Έφυγε ένας υπέροχος άν-
θρωπος Ένας Ευπατρίδης 
Οραματιστής με μεγάλο 

συγγραφικό έργο. Με τον 
Μιχάλη Χαραλαμπίδη πριν 
δύο ημέρες είχαμε συμφω-
νήσει στην προετοιμασία 
μιας ημερίδας με θέμα την 
“ΑΓΡΟΦΙΛΙΑ” που αποτελεί 
και το θέμα ενός από τα 
πολλά βιβλία του.

Ο τρόπος που επέλεγε να 
αναπτύξει κάθε σοβαρό ζή-
τημα, όπως η αναγνώριση 
της γενοκτονίας των Πο-
ντίων, αλλά και οι ριζοσπα-
στικές ρεαλιστικές του προ-
τάσεις για ανάπτυξη της 
περιφερειακής υπαίθρου 

μοναδικός και αδιαπραγ-
μάτευτος. Τεράστιο και 
δυσαναπλήρωτο το κενό 
που μας αφήνει. ΚΑΛΟ 
ΠΑΡΑΔΕΙΣΟ φίλε Μιχάλη, 
ΘΕΡΜΑ ΣΥΛΛΥΠΗΤΗΡΙΑ 
ΣΤΟΥΣ ΟΙΚΕΙΟΥΣ».

Από:
kavalawebnews.gr

Επίσκεψη Στέλιου Κυμπουρόπουλου στον Δήμαρχο Νέστου
Τον Δήμαρχο Νέστου επι-
σκέφτηκε το πρωί της Πέ-
μπτης 28 Μαρτίου ο ευ-
ρωβουλευτής της ΝΔ, κ. 
Στέλιος Κυπουρόπουός, ο 
οποίος άκουσε και συζή-
τησε μαζί με τον κ. Σάββα 
Μιχαηλίδη το γεωπολιτικό 
ανάγλυφο της περιοχής 
ενώ ακουσέ και μερικά 
απο τα ζητήματα που απα-
σχλούν τον Δήμο Νέστου.

Κέρδισαν τις εντυπώσεις στην Έκθεση Τουρισμού της Σόφιας 
οι Δήμοι Καβάλας, Παγγαίου και Νέστου

Σημαντική παρουσία 
στη Διεθνή Έκθεση Του-
ρισμού Holiday & Spa 
2024, η οποία πραγματο-
ποιήθηκε στη Σόφια της 
Βουλγαρίας 13 με 15 Μαρ-
τίου, σημείωσαν οι Δήμοι 
Καβάλας, Παγγαίου και 
Νέστου.

Το περίπτερο τους προ-
σέλκυσε ένα μεγάλο πλή-
θος επισκεπτών, οι οποίοι 
έδειξαν ιδιαίτερο ενδιαφέ-
ρον για την περιοχή. Κατά 
τη διάρκεια της έκθεσης, 
πραγματοποιήθηκε μια σει-
ρά από εποικοδομητικές 
συζητήσεις και συναντήσεις 
με επαγγελματίες της του-
ριστικής βιομηχανίας της 
περιοχής.

Επιπλέον, παραχωρήθη-
καν συνεντεύξεις σε μέσα 
ενημέρωσης της αγοράς, 
ενισχύοντας τη φήμη της 
περιοχής στη βουλγαρική 
αγορά.

Πηγή: ertnews.gr
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Η αξιοποίηση εμβληματικών κτιρίων 
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Είχα την τιμή να μετάσχω 
σε τηλεοπτική εκπομπή του 
Νίκου Σπιτσέρη με θέμα 
την διάσωση και αξιοποί-
ηση εμβληματικών κτιρίων 
της Καβάλας. Αφορμή η 
μηνυτήρια αναφορά που 
κατέθεσαν στην δικαιο-
σύνη οι Κωστής Σιμιτσής 
Ανδρέας Καραγιώργης 
και Γιώργος Τσακίρης για 
την τύχη του κτιρίου του 

πρώην Δικαστικού Μεγά-
ρου αλλά και για αυτό της 
πρώην Μεραρχία στην οδό 

Κωνσταντινίδη Ποιητού. Ο 
Κωστής Σιμιτσής μίλησε 
για την πρωτοβουλία της 
διάσωσης των κτιρίων και 
προσωπικά αναφέρθηκα 
στην ιστορική τους δια-
δρομή. 

Είναι για μένα μεγάλη τιμή 
, που πολλοί Καβαλιώτες 
με εμπιστεύονται τις σκέ-
ψεις τους , τις γνώσεις 

τους, αλλά και την επιθυ-
μία τους για την πρόοδο 
της αγαπημένης μας πό-

λης. Ένας από αυτούς ο 
Αρχιτέκτονας Μηχανικός 
Κοσμάς Ραμαντάνης, συ-
νταξιούχος του Δημοσίου,  
έχει συνδέσει το όνομα του 
με την δημιουργία σχεδόν 
όλων των σχολικών μο-
νάδων στην πόλη και την 
γύρω περιοχή και όχι μόνο 
αυτών , αν και μεγάλο μέ-
ρος της εργασιακής τους 
πορείας ήταν στον Οργα-
νισμό Σχολικών Κτιρίων 
. Ο Κοσμάς Ραμαντάνης 
ανέδειξε , περιφρούρησε 
και αξιοποίησε προς όφε-
λος της κοινωνίας την πε-
ριουσία του Δημοσίου και 
κατ΄επέκταση της Ελληνι-
κής κοινωνίας. 
Οι διηγήσεις του είναι “θη-
σαυρός” ιστορικής μνήμης. 
Είμαι περήφανος και ευ-
γνώμων που κατά καιρούς 
με έχει εμπιστευθεί θέματα 
της ιστορίας της δημόσιας 
περιουσίας της πολύπαθης 
αυτής περιοχής.

Σε επικοινωνία που είχαμε 
μου μετέφερε την αγωνία 
του για την “τύχη” ενός 
εμβληματικού κτιρίου της 
πόλης, αυτού της Παλιάς 
Μεραρχίας του “Σώμα-
τος Στρατού”, στην οδό 
Κωνσταντινίδη Ποιητού. 
Ο Κοσμάς Ραμαντάνης εί-
ναι ίσως ο μοναδικός άν-
θρωπος που γνωρίζει την 
διαδρομή του κτιρίου τα 
τελευταία πενήντα χρόνια. 
Με δικές του ενέργειες το 
κτίριο συντηρήθηκε ριζικά 
την δεκαετία του 1980, με 
ξεχωριστό σεβασμό στην 
αρχική κατασκευή εσωτε-
ρικά και εξωτερικά. Ο Κο-
σμάς Ραμαντάνης αλλά και 
ο αείμνηστος Δήμαρχος 
Ευάγγελος Ευαγγελίου 
κατάφεραν στην δεκαετία 
του 1970 να αποσπάσουν 
έστω και κατά χρήση , από 
την περίφημη τότε υπηρε-
σία, με έδρα την Δράμα, 
διαχείρισης της Ανταλλά-
ξιμης Περιουσίας. Τότε μέ-
ρος του κτιρίου χρησιμο-
ποιήθηκε για τις ανάγκες 
του Γυμνασίου Αρρένων. 
Χρειάστηκαν να γίνουν οι 
αναγκαίες πολεοδομικές 
ρυθμίσεις από τον Δήμο 
Καβάλας , να γκρεμιστεί 
ένας μεγάλος τείχος και 
να δημιουργηθεί μια ενιαία 
αυλή μεταξύ των δυο ιστο-
ρικών και ανταλλάξιμων 
κτιρίων. 

Η σκληρότητα της υπηρε-
σίας ήταν όμως χαρακτη-
ριστική, με λέει ο Κοσμάς 
Ραμαντάνης , κάτι που 
είχε πολλές φορές στα 
δικαστήρια τον ίδιο αλλά 
και τους ..υπευθύνους 
του Γυμνασίου. Την ίδια 
στιγμή δεν υπήρχε καμιά 
μέριμνα για το κτίριο που 

καταστρέφονταν, μετά την 
αποχώρηση από αυτό της 
έδρας της 11ης Μεραρχί-
ας Πεζικού. Μια δεύτερη .. 
ευκαιρία στο κτίριο , μετά 
την αποχώρηση και του 
Γυμνασίου στην δεκαετία 
του 1980 , δόθηκε από την 
τότε Νομαρχία που εγκα-
τέστησε την νεοσύστατη 
υπηρεσία Λαϊκής Επιμόρ-
φωσης. Ο Κοσμάς Ραμα-
ντάνης θυμάται τον ζήλο 
του τότε Νομάρχης Κώστα 
Μαμέλη να επισκευαστεί 
το κτίριο με τα καλύτερα 
υλικά. Δυστυχώς για μια 
ακόμα φορά οι της …Δ.Α.Π. 
(Διαχείριση Ανταλλάξιμης 
Περιουσίας) ήταν τροχοπέ-
δη στην προσπάθεια εκεί-
νη .. Τα χρόνια πέρασαν η 
ΔΑΠ άλλαξε νομική μορφή 
, ακολούθησε η ΚΕΔ (Κτη-
ματική Εταιρεία Δημοσίου) 
και τώρα ΕΤΑΔ (Εταιρεία 
Ακινήτων Δημοσίου) Α.Ε. 
Το κτίριο , σήμερα έχει 
εγκαταλειφθεί στην τύχη 
του, η Περιφερειακή αυτο-
διοίκηση που χρησιμοποι-
ούσε τους χώρους του , ως 
Κέντρο Επαγγελματικής 
Κατάρτισης , αποχώρησε 
από αυτό και η Πολεοδο-
μία το .. “απέκλεισε” λόγω 
της πτώσης ..υλικών από 
αυτό και προφανώς ο χα-
ρακτηρίζει επικίνδυνο..

Η ΠΡΟΤΑΣΗ ΤΟΥ
Πριν δυο χρόνια ο Κοσμάς 
Ραμαντάνης κατέθεσε τις 
σκέψεις του και πρότεινε 
μια .. ακόμα ευκαιρία για 
το κτίριο . Να εκπληρώσει 
τον αρχικό σκοπό του, που 
είναι η ανταλλάξιμη περι-
ουσία. Μου είπε, τότε,  ότι 
θα έπρεπε να δοθεί στους 
ομογενειακούς συλλόγους 
απανταχού των Ελλήνων 
στο εξωτερικό που έφυ-
γαν πρόσφυγες το 1922 
και πριν από τα εδάφη της 

Οθωμανικής Αυτοκρατορί-
ας. Είναι άνθρωποι αυτοί 
αν και άφησαν περιουσί-
ες πίσω τους , δεν πήραν 
τίποτα, σε σχέση με τους 
Έλληνες της Ανατολής που 
εγκαταστάθηκαν στα  εδά-
φη των Νέων Χωρών και 
διανεμηθεί προς αυτούς ( 
και με αγορά) οι περιου-
σίες των Μουσουλμάνων 
κατοίκων που έφυγαν σύμ-
φωνα με την συνθήκη της 
Λοζάνης. Μιας περιουσίας 
που υποχρεωτικά, με βάση 
το νομικό πλαίσιο που ορί-
ζει τη χρήση της, θα έπρε-
πε να χρησιμοποιηθεί για 
την αποκατάσταση των 
προσφύγων του 1922. Ο 
Κοσμάς Ραμαντάνης ζητά 
να αναζητηθούν οι απόγο-
νοι των Ελλήνων που έφυ-
γαν ανά τον κόσμο και να 
τους προταθεί συλλογικά 
να αξιοποιήσουν το κτίριο 
προς όφελος της κοινω-
νίας αλλά και του σκοπού 
για το οποίον περιήλθε στο 
Ελληνικό Δημόσιο. Προ-
τείνει να “επενδύσουν” σε 
αυτό με βάση τηη ιστορική 
μνήμη και την σύνδεση με 
τις πατρίδες της Ανατολής.
Αυτή η πρωτοβουλία θα 
μπορούσε να ξεκινήσει 
από τον Δήμο Καβάλας , 
τον φυσικό συνεχιστή και 
εκπρόσωπο των προσφύ-
γων της Ανατολής στην 

Καβάλα αλλά και των συγ-
γενών αυτών στα πέρατα 
του κόσμου. 
Προεκτείνοντας την σκέ-
ψη του Κοσμά Ραμαντάνη 
προσθέτω ότι ήδη στην 
Αμερική έχουν δημιουρ-
γηθεί διαδικτυακές πλατ-
φόρμες , σε συνεργασία 
με ερευνητικά και ιστορικά 
τμήματα μεγάλων Πανεπι-
στημίων που καταγράφουν 
την έλευση των Ελλήνων 
πολιτών της Οθωμανικής 
Αυτοκρατορίας στην Αμε-
ρική αναζητώντας τις ρίζες 
τους αλλά και την σχέση 
τους με την Ελλάδα. Τότε 
είχα γράψει .. “Ειδικά φέ-
τος με την συμπλήρωση 
των 100 χρόνων από την 
Μικρασιατική καταστρο-
φή και την έλευση των 
προσφύγων της Ανατολής 
διοργανώνουν σειρά δρά-
σεων και συνεδρίων για 
την παρουσία τους στις 
προαιώνιες πατρίδες τους 
αλλά και στις νέες. Μια 
συλλογική πρόταση στην 
“απρόσωπη” και άκρως 
“τεχνοκρατική” σημερινή 
έκφραση διαχείρισης της 
τύχης του συγκεκριμένου 
εμβληματικού κτιρίου”.

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς 

καταγράφει τη νεότερη 
ιστορία της πόλη
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Αύξηση δρομολογίων στην γραμμή του Πρίνου απο 
1η Απριλίου 2024

Μπορεί σε λίγες μέρες απο 
τώρα και πιο συγκεκριμέ-
να απο την 1η Απριλίου του 
2024, τα δρομολόγια στην 
γραμμή του Πρίνου να παρου-
σιάζουν την καθιερωμένη γι 
ατην εποχή αύξηση, παρόλα 
αυτά τα δρομολόγια παρα-
μένουν λίγα και τα παράπονα 
για τα προβλήματα που έχουν 
συμβεί τα περασμένα χρόνια 

είναι πολλά. Μιλώντας στο 
Ena Channel, ο πρόεδρος της 
Θασιακής Ενωσης Καβάλας, κ. 
Νίκος Τσιλογιώγης ζήτά άμε-
ση επιλύση σε όλα τα προβλή-
ματα της γραμμής του Πρίνου 
και οχι μόνο των μειωμένων 
δρομολογιών.

ΔΗΚΕΘ 
Η μισή αλήθεια είναι ψέμα
Από την ΔΗΚΕ Θάσου εκ-
δόθηκε το ακόλουθο δελ-
τίο τύπου:

Όλο αυτό το διάστημα γί-
ναμε κοινωνοί μιας ενορ-
χηστρωμένης επίθεσης 
αναλήθειας η οποία χρήζει 
απάντησης με βάση την 
αλήθεια και μόνο.

Ειδικότερα:

Ουδείς απαξίωσε την προ-
σφορά και την ιστορία του 
πολιτιστικού συλλόγου «Το 
Κάστρο».

Η οποιαδήποτε παραχώρη-
ση, νομότυπη ή μη, έληξε 
το 2007 και ουδείς ενδια-
φέρθηκε να ανανεωθεί.

Ουδέποτε έγινε αναφορά 
από εμάς σε πρόθεση του 
Δήμου Θάσου για έξωση 
του συλλόγου «Το Κά-
στρο». Τα περί εξώσεως 
αποτελούν αθλιότητες και 
ψεύδη που εξυπηρετούν 
μικροπολιτικά συμφέροντα 
όσων τα αναφέρουν.

Το ενδιαφέρον του Δήμου 
για τις Αποθήκες έχει ως 
γενεσιουργό αιτία τον λόγο 
που από το 1977 παραχω-
ρήθηκε ο χώρος αυτός στην 
Κοινότητα Λιμεναρίων, από 
τον ΕΟΤ, και δεν είναι άλ-
λος από την δημιουργία 
ενός Δημοτικού, τότε Κοι-
νοτικού, Πολιτιστικού Κέ-
ντρου. Αλλά, από τότε έως 
και σήμερα καμία διοίκηση 
Κοινότητας ή Δήμου δεν 

έκανε πράξη τα συμφωνη-
θέντα.

Ο Δήμος της Θάσου θα 
προστατέψει τον δημό-
σιο χαρακτήρα του χώρου 
απέναντι σε οποιαδήποτε 
ιδιοκτησιακή αντίληψη. Άλ-
λωστε η ιστορία του κτιρί-
ου του Καλογερικού στον 
Λιμένα μπορεί να μας δείξει 
αυτό που πρέπει να γίνει. Ο 
Δήμος τώρα απλά αναλαμ-
βάνει τις ευθύνες του όπως 
θα έπρεπε να είχε κάνει 
από το 2007.

Τέλος, πρόθεση του Δήμου 
είναι η περιοχή αυτή, το 
γρηγορότερο δυνατό, να 
καταστεί ένας πολιτιστικός 
πολυχώρος, όπου θα δρα-
στηριοποιούνται όσοι επι-

θυμούν να συμβάλλουν στη 
διάσωση και διάδοση της 
πολιτιστικής μας κληρονο-
μιάς, μακριά από κόμματα 
και μικροπολιτικές αντιλή-
ψεις, με βάση την συνεργα-

σία έτσι ώστε να προαχθεί 
το πολιτιστικό γίγνεσθαι 
του τόπου μας.

ΜΕ ΤΙΜΗ

Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΠΟΛΙ-

ΤΙΣΜΟΥ

ΚΟΥΤΣΟΥΜΑΝΗΣ ΓΕΩΡΓΙ-
ΟΣ

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

Εθιμοτυπική επίσκεψη του Διοικητή της 20ης Τεθωρακισμένης 
Μεραρχίας στο Δήμαρχο Θάσου

Την Πέμπτη 21 Μαρτίου 
2024, πραγματοποιήθηκε 
εθιμοτυπική επίσκεψη του 
Διοικητή της 20ης Τεθωρα-
κισμένης Μεραρχίας, Υπο-
στρατήγου Ηλία Κωστάκη, 
στο Δήμαρχο Θάσου κ. 
Ελευθέριο Κυριακίδη.

Η παρούσα επίσκεψη ήταν 
η πρώτη επίσκεψη του νέου 
Διοικητή της 20ης Τεθωρακι-
σμένης Μεραρχίας μετά την 
ανάληψη των καθηκόντων του 
και η πρώτη συνάντηση με τον 
Δήμαρχο Θάσου.

Ο Δήμαρχος Θάσου κ. Ελευθέ-
ριος Κυριακίδης, σε ανάμνηση 
της επισκέψεως του Διοικητή 

της 20ης Τεθωρακισμένης 
Μεραρχίας στο Δήμο της Θά-
σου, του πρόσφερε ένα αντί-
γραφο αρχαίου νομίσματος 
της Θάσου. Μετά το πέρας της 
συνάντησης, ο Δήμαρχος Θά-
σου κ. Ελευθέριος Κυριακίδης 
δήλωσε τα εξής:
«Η συνεργασία μεταξύ του 
Δήμου Θάσου και των Ενό-
πλων Δυνάμεων, είναι και θα 
συνεχίσει να είναι άριστη και 
διαρκής. Ευχαριστούμε τον 
Στρατηγό για την επίσκεψή 
του στη Θάσο και για το έντο-
νο ενδιαφέρον του για τον 
τόπο μας. Του ευχόμαστε από 
καρδιάς καλή δύναμη στην 
επιτέλεση των νέων του καθη-
κόντων»..
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Πρόταση δυσπιστίας 
Απορρίφθηκε με ψήφους 159 κατά έναντι 141 υπέρ
Στην απόρριψη της πρό-
τασης δυσπιστίας που κα-
τέθεσαν τα κόμματα της 
αντιπολίτευσης, (ΠΑΣΟΚ, 
ΣΥΡΙΖΑ, Νέα Αριστερά, 
Πλεύση Ελευθερίας) προ-
χώρησε αργά το βράδυ της 
Πέμπτης (28/3) η Βουλή.

Στην ονομαστική ψηφοφο-
ρία, η κυβερνητική πλειο-
ψηφία εμφάνισε αρραγές 
μέτωπο καθώς 159 βου-
λευτές καταψήφισαν. Με-
ταξύ αυτών και ο ανεξάρ-
τητος βουλευτής, Χάρης 
Κατσιβαρδάς. Στον αντίπο-
δα, θετικά στην πρόταση 
τοποθετήθηκαν συνολικά 
141 βουλευτές, που απο-
τελούν και το σύνολο της 
δύναμης των κομμάτων της 
αντιπολίτευσης καθώς και 
3 ανεξάρτητοι βουλευτές 

(Χουρδάκη, Παπαϊωάννου 
και Φλώκος). Υπενθυμίζε-
ται, πως μετά την απόρριψη 
της πρότασης δυσπιστίας, η 
αντιπολίτευση δεν μπορεί 
να καταθέσει νέα πριν την 
πάροδο 6 μηνών.

Οι παραιτήσεις υπουργών 
σε πρώτο πλάνο
Ουσιαστικά, όμως, η πρό-
ταση δυσπιστίας πέρασε σε 
δεύτερη μοίρα, αφού ουσι-
αστικά, οι δύο παραιτήσεις 
υπουργών ήταν που προκά-
λεσαν τους μεγαλύτερους 
κλυδωνισμούς στην Κυβέρ-
νηση με αφορμή συνάντη-
σή τους με επιχειρηματία το 
βράδυ της Κυριακής με την 
αντιπολίτευση να έχει βάλει 
ψηλά το δημοσίευμα περί 
«μονταζιέρας» στην υπόθε-
ση των Τεμπών.

Έτσι, η «ρωγμή» στην κυ-
βέρνηση για το «ανθρώπινο 
λάθος του σταθμάρχη στα 
Τέμπη» δεν ήταν η μόνη 
που κλήθηκε να αντιμετω-
πίσει ο Κυριάκος Μητσοτά-
κης. Ο πρωθυπουργός ανέ-
βηκε στο βήμα της Βουλής 
και κλήθηκε να απαντήσει 
και για τις δύο παραιτήσεις 
των υπουργών του Μπρα-
τάκου και Παπασταύρου, 
οι οποίοι το βράδυ της Πέ-
μπτης αποτέλεσαν παρελ-
θόν.
Με μία ανακοίνωση που 
έπεσε σαν «βόμβα» και 
λίγο πριν στο βήμα ανέβει 
ο Νίκος Ανδρουλάκης, το 
Μαξίμου ανακοίνωσε πως 
ο Υπουργός Επικρατείας, 
Σταύρος Παπασταύρου 
και ο Υφυπουργός παρά 
τω Πρωθυπουργώ, Γιάν-

νης Μπρατάκος, υπέβαλαν 
στον Πρωθυπουργό Κυριά-
κο Μητσοτάκη τις παραι-

τήσεις τους. Κυβερνητικές 
πηγές σχολίαζαν πως η 
συμμετοχή τους σε μία κοι-

νωνική εκδήλωση έστειλε 
το λάθος μήνυμα.

Παραιτήσεις Παπασταύρου και Μπρατάκου 
Ανοιχτό το σενάριο κυβερνητικού ανασχηματισμού

«Προχωράμε» ήταν η 
σιβυλλική δήλωση με 
την οποία απάντησε ο 
πρωθυπουργός στους 
δημοσιογράφους που 
τον πολιόρκησαν για 
να πληροφορηθούν τις 
προθέσεις του αμέσως 
μετά την απόρριψη της 
πρότασης δυσπιστίας

Με την… «παράπλευρη 
απώλεια» της παραίτησης 
δύο στενών συνεργατών 
του πρωθυπουργού Κυριά-
κου Μητσοτάκη, ολοκλη-
ρώθηκε η σκληρή πολιτική 
αντιπαράθεση για τα οι-

κονομικά συμφέροντα τα 
οποία διεκδικούν μερίδιο 
εξουσίας, αντιπαράθεση 
που καταγράφηκε στο πε-
ριθώριο της συζήτησης στη 
Βουλή επί της πρότασης 
δυσπιστίας της αντιπολί-
τευσης.
Δεν είναι ξεκάθαρο, ωστό-
σο, αν η «έξωση» από 
το Μέγαρο Μαξίμου του 
υπουργού Επικρατείας 
Σταύρου Παπασταύρου 
και του υφυπουργού παρά 
τω πρωθυπουργώ Γιάννη 
Μπρατάκου, που αποφάσι-
σε ο Κυριάκος Μητσοτάκης, 
θα συνοδευτεί με ευρύτε-

ρες αλλαγές στο κυβερ-
νητικό σχήμα, δηλαδή με 
ανασχηματισμό της κυβέρ-
νησης, τον οποίο κάποιοι 
προέβλεπαν εδώ και καιρό. 
Ή αν απλώς θα καλυφθούν 
οι δύο κενές θέσεις και το 
«χαρτί» του ανασχηματι-
σμού θα μείνει στα χέρια 
του πρωθυπουργού για να 
χρησιμοποιεί αργότερα και 
κυρίως την επομένη των 
ευρωεκλογών του Ιουνίου.

«Προχωράμε», ήταν η σι-
βυλλική δήλωση με την 
οποία απάντησε ο πρω-
θυπουργός στους δη-

μοσιογράφους που τον 
«πολιόρκησαν» για να πλη-
ροφορηθούν τις προθέσεις 
του αμέσως μετά την απο-
χώρησή του από τη Βου-
λή και την απόρριψη της 
πρότασης δυσπιστίας. «Δεν 
έχω να σας πω τίποτε πα-
ραπάνω», είπε αφήνοντας 
ανοιχτά όλα τα ενδεχόμε-
να.
Σύμφωνα με το επικρατέ-
στερο σενάριο, πάντως, ο 
κ. Μητσοτάκης δεν προτί-
θεται στην παρούσα φάση 
να προχωρήσει σε ευρείες 
αλλαγές. Κατά μία εκδοχή 
που συζητούνταν στα δη-
μοσιογραφικά πηγάδια που 
σχηματίστηκαν στο Κοινο-
βούλιο μετά το τέλος της 
συνεδρίασης της Βουλής, 
τη θέση του κ. Μπρατά-
κου στο πρωθυπουργικό 
γραφείο είναι πιθανό να 
καλύψει ο έως τώρα γενι-
κός γραμματέας της Βου-
λής Γιώργος Μυλωνάκης, 
ο οποίος είναι από τους 
παλαιότερους και πιστότε-
ρους συνεργάτες του πρω-
θυπουργού.
Τις παραιτήσεις των κυρίων 
Παπασταύρου και Μπρατά-
κου προκάλεσαν δημοσιεύ-

ματα τα οποία τους έφεραν 
να έχουν επισκεφθεί οικία 
επιχειρηματία, ο οποίος 
την περασμένη Δευτέρα 
είχε την ονομαστική του 
εορτή και είχε δεχθεί επι-
σκέψεις φίλων του. Αν και 
οι πρώτες πληροφορίες για 
την παρουσία των δύο κυ-
βερνητικών στελεχών στο 
σπίτι του επιχειρηματία που 
είδαν το φως της δημοσι-
ότητας την Τετάρτη έκαναν 
λόγο ότι βρέθηκαν εκεί ως 
απεσταλμένοι του πρωθυ-
πουργού που βρισκόταν 
εκείνες τις μέρες στον Κα-
ναδά, η συνέχεια έδειξε ότι 
ήταν δική τους πρωτοβου-
λία.

Το θέμα πήρε διαστάσεις 
όταν το ίδιο βράδυ έγινε 
σχετική αναφορά από τον 
πρόεδρο του ΠΑΣΟΚ Νίκο 
Ανδρουλάκη, ο οποίος το 
έθεσε από το βήμα της 
Βουλής θέλοντας να απο-
κρούσει τις επιθέσεις που 
είχε δεχθεί από την κυβέρ-
νηση. Επιθέσεις σύμφωνα 
με τις οποίες υπέβαλε την 
πρόταση δυσπιστίας σε 
συνεννόηση με οικονομι-
κά συμφέροντα τα οποία 

πολεμούν την κυβέρνη-
ση και ήταν πίσω από το 
κυριακάτικο δημοσίευμα 
του «Βήματος» περί δήθεν 
χάλκευσης των απομαγνη-
τοφωνημένων συνομιλιών 
τις οποίες είχαν εμπλεκό-
μενοι στην τραγωδία των 
Τεμπών την επίμαχη νύχτα 
του σιδηροδρομικού δυ-
στυχήματος.
Ο πρωθυπουργός κάλεσε 
στο γραφείο του τους δύο 
συνεργάτες του και όταν 
εκείνοι του επιβεβαίωσαν 
ότι όντως είχαν επισκε-
φθεί τον εορτάζοντα επι-
χειρηματία, τους ζήτησε να 
υποβάλουν τις παραιτήσεις 
τους με το αιτιολογικό ότι 
η συμμετοχή τους στη συ-
γκεκριμένη κοινωνική εκ-
δήλωση «έστειλε το λάθος 
μήνυμα». Έτσι, λίγο πριν 
μεταβεί στη Βουλή ο κ. 
Μητσοτάκης για την ομιλία 
του με την οποία έκλεισε 
την τριήμερη συζήτηση επί 
της πρότασης δυσπιστίας, 
εξεδόθη ανακοίνωση από 
το Μέγαρο Μαξίμου που 
γνωστοποιούσε τις δύο πα-
ραιτήσεις.

protothema.gr

Αυτοί είναι οι πρώτοι υποψήφιοι για το
ευρωψηφοδέλτιο του ΣΥΡΙΖΑ
Ο ΣΥΡΙΖΑ ανακοίνωσε σή-
μερα τους πρώτους υπο-
ψηφίους του κόμματος για 
τη διαδικασία των εσωκομ-
ματικών προκριματικών 
εκλογών, ενόψει των ευ-
ρωεκλογών της 9ης Ιουνί-
ου. Μάριος Αθανασίου, Σο-
φία Μπεκατώρου, Ολυμπία 
Τελιγιορίδου, Δώρα Αυ-
γέρη, Παναγιώτα Δριτσέ-
λη, Μάριος Κάτσης, Άννα 
Βαγενά, Ζαχαρούλα Τσιρι-
γώτη, Γιώργος Τσίπρας και 
Λάμπρος Παναγιώτου είναι 
κάποια από τα ονόματα στη 
λίστα.

Όπως τονίζεται στη σχετι-
κή ανακοίνωση, «ο ΣΥΡΙΖΑ 
ΠΣ πρωτοπορεί με τη δια-
δικασία των προκριματικών 
εκλογών για την κατάρτιση 
ενός ευρωψηφοδελτίου 

που θα φτιαχτεί από την 
κοινωνία, για την κοινωνία.

Στο πλαίσιο της ριζοσπα-
στικής ανανέωσης, το κόμ-
μα της αξιωματικής αντιπο-
λίτευσης παρουσιάζει τους 
πρώτους υποψηφίους για 
τις προκριματικές εκλογές 
της 14ης Απριλίου. Πρό-
κειται για υποψηφίους 
που έχουν ξεχωρίσει για 
το ακαδημαϊκό, επαγγελ-
ματικό, αλλά και κοινωνικό 
τους έργο και που προσ-
δοκούν να βοηθήσουν τη 
χώρα μας και από μία νέα 
θέση, ως μέλη του ευρω-
παϊκού κοινοβουλίου.

Η ανανέωση των προσώ-
πων αποτελεί ένα σημαντι-
κό βήμα προς την ανασυ-
γκρότηση του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ, 

το οποίο αποτελεί δέσμευ-
ση».
Η πρώτη λίστα με τους 
υποψηφίους για τις προ-
κριματικές εκλογές κα-
τάρτισης του ευρωψη-
φοδελτίου είναι η εξής:

1. Επώνυμο Όνομα Πε-
ριφέρεια Εργασιακή 
Απασχόληση

2. 
3. Κατσίγιαννη Αγλαΐα 

ΑΜΘ Διεθνολόγος
4. Παπαδόπουλος Παύ-

λος ΑΜΘ Ψυχολόγος 
Ειδικής Αγωγής

5. Παπανδρέου Θεοδο-
σία ΑΜΘ Συμβολαιο-
γράφος

6. Στογιαννίδης Γρηγό-
ρης ΑΜΘ Πρόεδρος 
Εργαζομένων Καζίνου 
Θράκης

7. Τσομπανιάν Άννα ΑΜΘ 
Δικηγόρος

8. Χατζηφωτίου Αθανα-
σία ΑΜΘ Επίκουρη Κα-
θηγήτρια στο Ηνωμένο 
Βασίλειο

9. Γκίνης Δημήτριος 
ΑΠΟΔΗΜΩΝ Υποψή-
φιος Διδάκτωρ Ψυχο-
λογίας και Νευροεπι-
στήμης

10. Γουναλάκης Αντώνης 
ΑΠΟΔΗΜΩΝ Υπ. Δι-
δάκτωρ Οικονομικών / 
Βοηθός Καθηγητή στις 
ΗΠΑ

11. Ελευθεριάδης Κων-
σταντίνος ΑΠΟΔΗ-
ΜΩΝ Καθηγητής 
τριτοβάθμιας εκπαί-
δευσης / Σύμβουλος 
συμπερίληψης

12. Θεοδωρίδης Ιορδάνης 
ΑΠΟΔΗΜΩΝ Ελεύθε-

ρος επαγγελματίας / 
Art Dealer

13. Κατσικέα Ευαγγελία 
ΑΠΟΔΗΜΩΝ Πανεπι-
στημιακός

14. Κίκερης Νεκτάριος 
ΑΠΟΔΗΜΩΝ Πολιτι-
κός Μηχανικός

15. Μαργαρίτου Κωνστα-
ντίνος ΑΠΟΔΗΜΩΝ 
Μόνιμος Υπάλληλος 
ΥΠΕΞ στις ΗΠΑ

16. Μουμτζή Ιφιγένεια 
ΑΠΟΔΗΜΩΝ Ερευνή-
τρια

17. Μωραϊτίνη-Πατριαρ-
χέα Ιφιγένεια ΑΠΟΔΗ-
ΜΩΝ Διεθνολόγος

18. Παράσχου Θωμάς 
ΑΠΟΔΗΜΩΝ Ιατρός / 
Διευθυντής Ορθοπαι-
δικής κλινικής στη Γερ-
μανία

19. Ρήγας Νικόλαος ΑΠΟ-

ΔΗΜΩΝ Νευρολόγος 
– Ψυχίατρος – Παιδο-
ψυχίατρος – Διευθυ-
ντής Ιατρικού Κέντρου 
στη Γερμανία

20. Σαββίδου Ελένη ΑΠΟ-
ΔΗΜΩΝ Πανεπιστημι-
ακός στη Σουηδία

21. Σταυροπούλου Τζοάν-
να ΑΠΟΔΗΜΩΝ Στέ-
λεχος σε οργανώσεις 
Ανθρωπιστικής και 
Αναπτυξιακής Βοήθει-
ας

22. Χατζηχρήστου Ελένη 
Θωμαή ΑΠΟΔΗΜΩΝ 
Αστροφυσικός, Ερευ-
νήτρια στο Βέλγιο

διαβάστε περισσότερα
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Κατώτατος μισθός
Αυξάνεται στα 830 ευρώ – Η εισήγηση Μητσοτάκη

Αυξάνεται στα 830 ευρώ 
ο κατώτατος μισθός, από 
1η Απριλίου, όπως ανακοί-
νωσε ο πρωθυπουργός Κυ-
ριάκος Μητσοτάκης.

Ειδικότερα, όπως γνωστο-

ποίησε στο υπουργικό συμ-
βούλιο, «από την 1/4/2024 
όσοι αμείβονται με τον 
κατώτατο μισθό θα λαμ-
βάνουν 830 ευρώ το μήνα, 
μιλάμε για μια αύξηση κατά 
50 ευρώ σε ένα ποσό που 
θα συμπαρασύρει προς τα 
πάνω τριετίες και πολλά 
επιδόματα».

«Η πορεία της οικονομί-
ας είναι προς τη σωστή 
κατεύθυνση»
Ο πρωθυπουργός έκανε 
λόγο για μια μελετημένη 
απόφαση που «στηρίζει το 
εισόδημα, αλλά δεν επη-
ρεάζει το κόστος παραγω-

γής».

Επισήμανε πως «οι μισθοί 
αυξάνονται, η ανεργία έχει 
πέσει σε μονοψήφιο ποσο-
στό και οι επιχειρήσεις μπο-
ρούν να απορροφήσουν το 
κόστος αυτό. Κανείς δεν 
μπορεί να αμφισβητήσει ότι 
η πορεία της οικονομίας και 
της αύξησης των εισοδη-
μάτων είναι προς τη σωστή 
κατεύθυνση».

Η αύξηση του κατώτα-
του συμπαρασύρει 18 
επιδόματα 

Παράλληλα, ο πρωθυπουρ-

γός υπογράμμισε πως «η 
αύξηση του κατώτατου μι-
σθού συμπαρασύρει προς 
τα πάνω συνολικά 18 επι-
δόματα. Με αυτόν τον τρό-
πο ενισχύονται 800.000 δι-
καιούχοι και επηρεάζονται 
οι τριετίες που ξεπάγωσαν 
και σημαίνει αύξηση 30% 
με εργαζόμενους με ση-
μαντική προϋπηρεσία στον 
ιδιωτικό τομέα».

Για την πρόταση δυσπι-
στίας 

Ακόμη, στην εισήγησή του, 
ο κ. Μητσοτάκης αναφέρ-
θηκε και στην πρόταση δυ-

σπιστίας που καταψηφίστη-
κε στη Βουλή.

«Τα κόμματα της αντιπολί-
τευσης θα ανταγωνίζονται 
σε τοξικότητα όσο οδεύου-
με προς τις ευρωεκλογές 
(…) Δεν συγκυβερνούμε με 
κανένα συμφέρον, ο καθέ-
νας στο ρόλο του (…) Οι πο-
λίτες είχαν την ευκαιρία να 
ακούσουν την αλήθεια για 
την τραγωδία στα Τέμπη 
μακριά από την διαστρέ-
βλωση της πολιτικής δημα-
γωγίας (…) Τα κόμματα της 
αντιπολίτευσης μεθόδευ-
σαν την επίθεση κατά της 
κυβέρνησης. Πιστεύω ότι 

οι πολίτες αντιλαμβάνονται 
ποιος είναι ειλικρινής και 
από την εκφορά του λό-
γου».

Ανέφερε, ακόμη: «Μας πε-
ριμένουν σημαντικές μάχες 
σε ευρωπαϊκό επίπεδο για 
το μεταναστευτικό ή τους 
αγρότες, Χρειάζονται ευ-
ρωβουλευτές με δυνατή 
εθνική φωνή. Στην ίδια 
κάλπη θα ζυγιστεί η συ-
νέχεια μιας πορείας που 
παρά τις δυσκολίες μας 
πάει μπροστά»..

πηγη  ethnos.gr

ΑΑΔΕ
Εταιρείες εμπορίας πετρελαιοειδών και διυλιστήρια θα 
ενημερώνουν άμεσα για παραβάσεις πρατηρίων
Στην εξειδίκευση των 
μέτρων που υποχρεού-
νται να λαμβάνουν οι 
ίδιες οι εταιρείες εμπορίας 
πετρελαιοειδών προϊόντων 
και τα διυλιστήρια, σε σχέ-
ση με τα πρατήρια καυσί-
μων, με τα οποία συναλ-
λάσσονται (μέτρα δέουσας 
επιμέλειας), προχώρησε η 
ΑΑΔΕ.

Συγκεκριμένα, σύμφω-
να με Απόφαση του Δι-
οικητή της ΑΑΔΕ, Γιώρ-
γου Πιτσιλή, οι εταιρείες 
εμπορίας πετρελαιοει-
δών προϊόντων ή προ-
ϊόντων διυλιστηρίου 
υποχρεούνται να ενημε-
ρώνουν την ΑΑΔΕ, εάν 

διαπιστώνουν παραβάσεις 
σε πρατήριο, το οποίο προ-
μηθεύουν καύσιμα και, ειδι-
κότερα, εάν το πρατήριο:

• δεν παρέχει στοιχεία 
φορολογικού μητρώ-
ου, άδεια λειτουργίας, 
πιστοποιητικά, υπεύ-
θυνες δηλώσεις και 
λοιπά προβλεπόμενα 
στοιχεία,

• δεν επιτρέπει τη λήψη 
δείγματος καυσίμων 
που διακινεί για έλεγχο

• δεν έχει εγκαταστήσει 
και δεν λειτουργεί σύ-
στημα παρακολούθη-
σης εισροών- εκροών 
καυσίμων

• δεν κατέχει νόμιμα 

καύσιμα ή ενεργειακά 
προϊόντα

Μετά την ενημέρω-
σή της, η ΑΑΔΕ εκδί-
δει εντολή προς όλες 
τις εταιρείες εμπορίας 
πετρελαιοειδών προϊό-
ντων και τα διυλιστήρια 
να:

• διακόψουν τη διάθεση 
ενεργειακών προϊό-
ντων προς το πρατήριο 
που τέλεσε την παρά-
βαση

• αποσύρουν από το 
πρατήριο τα σήματά 
τους, τις αντλίες τους 
και τον υπόλοιπο εξο-
πλισμό τους

• έως την αποκατάσταση 
των παρατυπιών ή την 
νόμιμη επαναλειτουρ-
γία του πρατηρίου, σε 
περίπτωση σφράγισής 
του.

Τα παραπάνω ισχύουν και 
στην περίπτωση που οι 
παραβάσεις εντοπιστούν 
απευθείας από την ΑΑΔΕ.

Επιπλέον, στην Απόφαση 
εξειδικεύεται ότι η διακοπή 
της διάθεσης ενεργειακών 
προϊόντων και η απόσυρση 
των σημάτων, των αντλιών 
τους και του υπόλοιπου 
εξοπλισμού τους θα επι-
βάλλεται και σε κάθε άλλο 
πρατήριο που:

• α) είτε ανήκει κατά 
50% σε πρόσωπο που 
έχει διαπιστωθεί ότι 
έχει τελέσει παράβαση 
της απόφασης,

• β) είτε διοικείται από 
πρόσωπο, στο οποίο 
ανήκει ή διοικεί το 
πρατήριο καυσίμων, 
για το οποίο έχει διαπι-
στωθεί ότι έχει τελέσει 
παράβαση της απόφα-
σης.

Επίσης, στην Απόφαση 
εξειδικεύονται η διαδικασία 
επιβολής κυρώσεων στις 
εταιρείες εμπορίας πετρε-
λαιοειδών προϊόντων και 
στα διυλιστήρια που δεν θα 

τηρήσουν τα μέτρα δέου-
σας επιμέλειας, καθώς και 
η διαδικασία δημοσιοποίη-
σης των κυρώσεων αυτών 
στην επίσημη ιστοσελίδα 
της ΑΑΔΕ www.aade.gr.

Πηγή: newsbeast.gr

Τιμολόγια ρεύματος
Χωρίς σημαντικές μεταβολές οι χρεώσεις του Απριλίου
Τα τιμολόγια ηλεκτρικού 
ρεύματος Απριλίου ανα-
κοινώνουν από μεθαύ-
ριο Κυριακή οι πάροχοι 
ηλεκτρικής ενέργειας και 
από ότι δείχνει μέχρι τώρα 
η πορεία της χονδρεμπο-
ρικής αγοράς ηλεκτρικής 
ενέργειας, δεν πρέπει να 
περιμένουμε σημαντικές 
μειώσεις στα τιμολόγια 
όπως αυτές του Μαρτίου 
που στο «πράσινο» ήταν 

χαμηλότερες σε σχέση με 
τον Ιανουάριο κατά 42%.

Δύο συνεδριάσεις απομέ-
νουν στο Χρηματιστήριο 
Ενέργειας για την οριστικο-
ποίηση του κόστους ενέρ-
γειας, ενώ με τη μέχρι σή-
μερα πορεία προκύπτει μια 
μικρή μείωση που εκτιμάται 
ότι δεν θα συνεχίσει το 
πτωτικό σερί σημαντικών 
μειώσεων των τιμολογίων 

ρεύματος για νοικοκυριά 
και επιχειρήσεις.

Η καθοδική πορεία της 
Τιμής Εκκαθάρισης Αγο-
ράς (ΤΕΑ) του Μαρτίου 
ανακόπηκε σε σχέση με 
τους προηγούμενους μή-
νες και εκτιμάται ότι οι 
προμηθευτές ενέργειας 
δεν θα ρίξουν χαμηλό-
τερα τα τιμολόγια Απρι-
λίου. Υπενθυμίζεται ότι το 

ειδικό τιμολόγιο (πράσινο) 
για τον μήνα Μάρτιο κυ-
μαινόταν περίπου στα 11 
λεπτά, ενώ τα κυμαινόμενα 
τιμολόγια (κίτρινα) σε αρ-
κετούς παρόχους ήταν πιο 
φθηνά από τα ειδικά τιμο-
λόγια.

Η παραμονή των τιμολο-
γίων του Απριλίου στα 
επίπεδα του Μαρτίου επι-
βάλλεται από την ΤΕΑ η 

οποία από τις 29 Φεβρου-
αρίου μέχρι τις 29 Μαρ-
τίου διαμορφώνεται στα 
69,36 ευρώ ανά MWh. Να 
σημειωθεί ότι η μέση τιμή 
της ΤΕΑ του Φεβρουαρίου 
ήταν στα 73,61 ευρώ ανά 
MWh από 93,02 ευρώ ανά 
MWh του Ιανουαρίου.

Τον Φεβρουάριο η ΤΕΑ ση-
μείωσε πτώση κατά 20,6% 
σε σχέση με αυτή του Ια-

νουαρίου. Η μέση τιμή του 
Μαρτίου της ΤΕΑ σε σχέση 
με αυτή του Φεβρουαρί-
ου σημειώνει πτώση κατά 
5,7%. Από τα 73,61 ευρώ 
ανά MWh μειώθηκε στα 
69,36 ευρώ ανά MWh.

διαβάστε περισσότερα
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να απαντήσω 
με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις που  αφορούν προβλη-
ματισμούς σας σχετικά με τα παιδιά και την εκπαιδευτι-
κή τους πορεία. Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο 

vvasiliad@outlook.com 
ή τηλεφωνείστε στο 

2510 220201

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ ΧΩΡΙΣ ΧΡΟΝΙΚΑ ΟΡΙΑ

Η τύχη μιας ναυτικής ιδιοφυίας 
Πρόκειται για τον Αθηναίο ναύαρχο Φορμίωνα.

Το 429 πχ με 20 πλοία νίκησε 77 Πελοποννησιακά στη ναυμαχία της Ναυπάκτου.
Νίκησε στις 2 ναυμαχίες χωρία απώλειες εφαρμόζοντας για πρώτη φορά το σύστημα ‘’ναυμαχείν επι κινήσει 
‘’ και δίδαξε στους ναυτικούς όλου του κόσμου, νέους τρόπους ναυμαχίας, μεταβάλλοντας την στατική πα-
ράταξη σε δυναμική ενέργεια. Αυτές τις αρχές εφάρμοσε και ο Νέλσων αιώνες μετά.

Ποια όμως η τύχη του; Φυλακίστηκε και πέθανε ένα χρόνο μετά τις τόσες νίκες του!
Ήταν και αυτός θύμα της Αθηναϊκής ‘’οχλοκρατίας’’ όπως ο Μιλτιάδης, ο Θεμιστοκλής, ο Κίμων, ο Φειδίας, 
ο Αλκιβιάδης και τόσοι άλλοι. Ακόμη και ο ίδιος ο Περικλής που καταδικάστηκε ως καταχραστής, το ίδιο και 
ο γιος του. Βέβαια ο Σωκράτης είχε μιλήσει ανήσυχος στον Περικλή για τη κατάσταση της Αθηναϊκής Δημο-
κρατίας . Μήπως οι Αθηναίοι δεν ανεχόταν τις αξίες;

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

Πολλές φορές το άγχος, 
η καθημερινότητα και οι 
πολλές ευθύνες μας κα-

ταβάλουν. Χάνουμε τη ψυχραι-
μία μας και τη προσωπικότητά 
μας όταν ρομποτικά αναλαμβά-
νουμε ευθύνες που δεν έχουμε 
το κουράγιο και το σθένος να 
ανταπεξέλθουμε σε αυτές. 

Και όμως, η καθημερινότητα 
μπορεί να γίνει πολύ πιο απο-
λαυστική και ενδιαφέρουσα 
όταν συμμετέχουμε σε αυτήν 
ενεργά και δεν παραμελούμε τη 
πιο σημαντική επένδυση που δε 
συγκρίνεται με καμία άλλη: Την 
επένδυση στον εαυτό μας και 
την εκπαίδευση μας! 

Ας αναλογιστούμε μερικές εκ-
φράσεις:

• ’Ποτέ δεν είναι αργά να 
γίνω καλύτερος’’

• ‘’Πήρα απόφαση έστω τώρα 
να σπουδάσω’

• ‘’θα κάνω τώρα το μεταπτυ-
χιακό μου για να γίνω πιο 
ανταγωνιστικός στην αγορά 
εργασίας’’

• ‘’Ξεκινάω το διδακτορικό 
μου, επιτέλους θα πραγμα-
τοποιήσω τα όνειρά μου’

• ‘’Θα γραφτώ επιτέλους σε 
ένα φροντιστήριο να μάθω 
υπολογιστές’’

Αυτές είναι μόνο μερικές από 
τις αποφάσεις που καθημερινά 
παίρνουμε ή παίρνουν άνθρω-
ποι του περιβάλλοντός μας. Οι 
αποφάσεις αυτές στοχεύουν 
στην αυτοβελτίωση του  γνω-
στικού μας επιπέδου στη καλ-
λιέργεια του πνευματικού μας 
επιπέδου αλλά και στην ενίσχυ-
ση της αυτοπεποίθησής μας.

 Άλλωστε ένας άνθρωπος που 
εκμεταλλεύεται τις δυνατότητες 
του εαυτού του για να βελτιω-
θεί, ξεχειλίζει από αυτοπεποί-
θηση και αποτελεί κίνητρο για 
τους υπόλοιπους να καλυτερεύ-
σουν. Ο καθένας μας το αξίζει 
και πάντα έχει ευκαιρίες να το 
πετύχει με ποικίλους τρόπους. 
Βασικό είναι η καλλιέργεια της 

αυτογνωσίας και της αυτοκρι-
τικής μας έτσι ώστε να αποδε-
χθούμε τις αδυναμίες και στο-
χευμένα να απευθυνθούμε σε 
κατάλληλους τρόπους διαχείρι-
σής αυτών.

Έτσι, θα αναζητήσουμε τα σω-
στά για εμάς πρότυπα και πάντα 
η βούληση θα επιβάλλεται στο 
εγώ μας και σε κάθε δυσκολία 
που θα αντιμετωπίσουμε.

Φυσικά δεν πρέπει να ξεχνούμε 
ότι αν εμείς φροντίζουμε την 
πνευματική μας καλλιέργεια 
, την εξέλιξη και επενδύουμε 
συνεχώς στην εκπαίδευσή μας, 
θα είναι πιο εύκολο για μας να 
περάσουμε την ιδέα αυτή και 
στους μικρούς μαθητές και στα 
παιδιά μας.

Μας ρωτάτε, απαντούμε…

Η κυρία Θ.Κ ρωτάει: ‘’ Είμαι μη-
τέρα με δύο παιδιά. Ο ένας είναι 
φοιτητής και ο άλλος μαθητής 
Α Λυκείου. Πήρα την απόφαση 
να γραφτώ σε Εσπερινό ΕΠΑΛ 
και να δώσω Πανελλήνιες. Πα-
ντρεύτηκα νωρίς και δεν κατά-
φερα να σπουδάσω. Μήπως να 
περιμένω να τελειώσει και το 
άλλο μου παιδί το σχολείο; ‘’

Αγαπητή κυρία, 

Δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι η 
‘’Η γνώση είναι δύναμη’’. Φυ-
σικά και ο ρόλος του γονέα εί-
ναι ο πιο ιερός και οι ευθύνες 
των γονέων σχετικά με τα παι-
διά  έχουν πάντα προτεραιότη-
τα. Από την άλλη πλευρά, είναι 
πολύ σημαντικό με το που βρί-
σκουμε έστω λίγο χρόνο να τον 
επενδύουμε στην επιμόρφωση 
και στη καλλιέργειά μας. Θα γί-
νετε πολύ πιο δυνατή και με την 
ωριμότητα της ηλικίας και της 
εμπειρίας σας θα μπορείτε να 
αξιοποιείτε άμεσα και στη κα-
θημερινότητά σας τις νέες σας 
γνώσεις. Επιπλέον γίνεστε ένα 
πολύ καλό πρότυπο θέλησης 
στα παιδιά σας που βλέπουν τη 
μητέρα τους να φροντίζει πνευ-
ματικά τον εαυτό της.

‘’..η καθημερινό-
τητα μπορεί να γί-
νει πολύ πιο απο-
λαυστική όταν 
συμμετέχουμε σε 
αυτήν ενεργά και 
επενδύουμε στον 
εαυτό μας..’’

ΣΤΙΛΠΩΝ

Όταν ο Δημήτριος ο πολιορκητής κατεδάφισε τα Μέγαρα ρώτησε 
το φιλόσοφο Στίλπωνα αν έπαθε κάποια ζημιά.

‘’ΟΧΙ’’ αποκρίθηκε ο φιλόσοφος ‘’Ουδείς από τους στρατιώτες 
σου δεν μου ζήτησε να μου πάρει έστω και λίγη αρετή ή λίγη 
σοφία’’

5/4/ 1919: Το θωρηκτό «Αβέρωφ» εισέρχεται θριαμβευτικά στο 
λιμάνι της Σμύρνης. 50.000 άνθρωποι το υποδέχονται πανηγυρί-
ζοντας στην προκυμαία.

7/4/1994: Οι Πρόεδροι της Ρουάντας και του Μπουρούντι, Χα-
μπιαριμάνα και Νταριαμίρα, σκοτώνονται, όταν το αεροπλάνο 
στο οποίο επέβαιναν, προερχόμενοι από ειρηνευτικές συνομιλίες, 
καταρρίπτεται από πύραυλο. Την επόμενη μέρα ξεσπά εμφύλιος 
πόλεμος στη Ρουάντα.

8/4/1827: Ο τριεθνής στόλος, υπό τους ναυάρχους Ερρίκο Δε-
ριγνί, Εδουάρδο Κόδριγκτον και Λογγίνο Χέιντεν, κατατροπώνει 
τον τουρκο-αιγυπτιακό του Ιμπραήμ, έξω από το Ναβαρίνο.
.......................................................................................................................

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν…
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Μία ημέρα πριν την 
έναρξη των εργασιών 
στο East Macedonia 
Thrace Forum II που 
θα διεξαχθεί στην Αλε-
ξανδρούπολη, ο Περι-
φερειάρχης Ανατολικής 
Μακεδονίας – Θράκης, 
Χριστόδουλος Τοψίδης, 
μιλά στο CityHub μεταξύ 
άλλων για τον σχεδια-
σμό ώστε η Περιφέρεια 
να γίνει ένας τόπος, από 
τον οποίο οι νέοι άν-
θρωποι όχι μόνο δεν θα 
θέλουν να φύγουν, αλλά 
θα τους δίνει κίνητρα 
παραμονής.

Πλησιάζουμε στις πρώ-
τες 100 ημέρες που η νέα 
Περιφερειακή Αρχή έχει 
αναλάβει καθήκοντα. Το 
σχέδιο που είχατε εξαρ-
χής θέσει, προχωρά;

Είχα πει ήδη από τις πρώ-
τες ημέρες της εκλογής 
μου ότι δεν επιθυμώ «πε-
ρίοδο χάριτος». Παρ’ όλα 
αυτά, κατανοώ το ερώτημα 
σας και σας απαντώ ότι σε 
αυτές τις πρώτες 100 ημέ-
ρες έχουμε καταφέρει να 
αποκρυσταλλώσουμε μία 
άποψη για την κατάστα-
ση στην οποία βρισκόταν 
η Περιφέρεια Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης – 
μιλάω πάντα για έργα και 
μελέτες- και είμαστε ήδη σε 
μία διαδικασία σχεδιασμού 
και επανασχεδιασμού.

Επιπλέον, δώσαμε ώθηση 
σε ορισμένα έργα που για 
κάποιο λόγο είχαν «κολλή-
σει» και έχουμε ξεκινήσει 
και κάποιες παρεμβάσεις 
σε σημεία της Περιφέ-
ρειας μας, όπου υπήρχαν 
προβλήματα. Ωστόσο, θα 
μου επιτρέψετε να πω ότι 
σε αυτές τις πρώτες εκατό 
ημέρες έχουμε κάνει σαφή 
προς όλες τις κατευθύνσεις 

την διάθεσή μας να δουλέ-
ψουμε σκληρά και να φέ-
ρουμε αποτελέσματα.

Ποια είναι τα μεγαλύ-
τερα προβλήματα που 
διαπιστώσατε στην πρά-
ξη ότι ταλαιπωρούν την 
Περιφέρεια;

Το όραμα κάθε Διοίκη-
σης σχετίζεται άμεσα και 
με τους ανθρώπους που 
χρειάζονται για να φέρουν 
σε πέρας τις απαιτούμενες 
διαδικασίες. Στην Περιφέ-
ρεια μας, έχουμε υψηλού 
ποιοτικού επιπέδου ερ-
γαζόμενους, αλλά, όπως 
συμβαίνει και στις υπόλοι-
πες Περιφέρειες, υπάρχουν 
πολλές κενές θέσεις στο 
οργανόγραμμα. Παρά ταύ-
τα, προσπαθούμε να διαχει-
ριστούμε το υπάρχον προ-
σωπικό με τον καλύτερο 
δυνατό τρόπο, και βέβαια 
συντασσόμαστε με το βασι-
κό αίτημα της ΕΝΠΕ προς 
την κυβέρνηση, που είναι η 
ενίσχυση των Περιφερειών 
με ανθρώπινο δυναμικό.

Μετά την καταστροφική 
πυρκαγιά στον Έβρο το 
καλοκαίρι, ποια είναι τα 
βήματα για την ανασυ-
γκρότηση της περιοχής 
και την προστασία του 
δάσους;

Το πρώτο και σημαντικό-
τερο βήμα, το οποίο θα 
καθορίσει και όλα τα επό-
μενα, είναι η Ειδική Επιτρο-
πή Ανασυγκρότησης του 
Έβρου. Η Επιτροπή αυτή 
έχει ήδη συνεδριάσει αρ-
κετές φορές, έχει σχηματι-
στεί μία καθαρή εικόνα για 
τις ανάγκες που έχει δημι-
ουργήσει η καταστροφική 
φωτιά του Αυγούστου και 
πλέον ξεκινάει η φάση του 
σχεδιασμού των απαραίτη-
των έργων. Η Περιφέρεια 

Ανατολικής Μακεδονίας 
και Θράκης, θα είναι φορέ-
ας διαχείρισης του παρα-
πάνω προγράμματος, αλλά 
έχει και βασικό ρόλο στην 
κατάρτιση του συνολικού 
σχεδιασμού. Πρέπει, επίσης 
να πω ότι στον σχεδιασμό 
συμμετέχουν και οι τοπικοί 
φορείς, που έχουν τη δυνα-
τότητα να καταθέσουν τις 
προτάσεις τους, οι οποίες 
θα αξιολογηθούν και θα 
ενσωματωθούν στο συνο-
λικό σχέδιο που θα υλοποι-
ηθεί για την ανασυγκρότη-
ση του Έβρου.

Πώς έχει επηρεάσει την 
Ανατολική Μακεδονία 
– Θράκη το μεταναστευ-
τικό ζήτημα, που είναι 
πολύ έντονο στην περι-
οχή;

Το μεταναστευτικό είναι 
ένα ζήτημα, που δεν είναι 
καινούργιο. Αν και στη δε-
δομένη χρονική περίοδο 
υπάρχει μία σημαντικότατη 
μείωση των ροών από τα 
χερσαία μας σύνορα στον 
Έβρο, δεν μπορούμε να 
εφησυχάζουμε καθώς οι 
εμπόλεμες ζώνες στη «γει-
τονιά» μας παραμένουν 
ενεργές και άρα προκαλούν 
μετακινήσεις πληθυσμών 
από καιρού εις καιρόν.

Η διαχείρισή του δεν αφορά 
άμεσα την Τοπική Αυτοδιοί-
κηση, αλλά υπάρχει κεντρι-
κός σχεδιασμός για αυτό, 
ο οποίος περιλαμβάνει την 
επέκταση του λεγόμενου 
Φράχτη, την πρόσφατη ενί-
σχυση της συνοριοφυλακής 
και ό,τι άλλο σχεδιάζουν τα 
αρμόδια υπουργεία. Εμείς, 
ως Περιφέρεια, μπορούμε 
να ενισχύουμε με πόρους 
τα Σώματα Ασφαλείας – και 
φυσικά θα το κάνουμε- και 
βέβαια οφείλουμε να δια-
τηρούμε τα αντανακλαστι-

κά μας ενεργά και να είμα-
στε σε συνεχή επαφή με τα 
αρμόδια υπουργεία, ώστε 
να ζητούμε άμεση ενίσχυση 
των μέτρων, αν αυτό κριθεί 
απαραίτητο.

Ποια είναι η…απάντη-
ση της Περιφέρειας στη 
«βόμβα» του δημογρα-
φικού;

Μακάρι να μπορούσαμε 
να είχαμε μία μονολεκτική 
απάντηση που θα σήμαινε 
ότι το πρόβλημα αυτό λύ-
νεται με μία μόνο κίνηση. 
Δεν είναι έτσι τα πράγματα, 
δυστυχώς. Το δημογραφι-
κό είναι ένα πολύ σοβαρό 
ζήτημα, που απαιτεί στο-
χευμένες παρεμβάσεις και 
με διάρκεια στον χρόνο. 
Εμείς, αυτό που προσπα-
θούμε να κάνουμε είναι 
να ενισχύσουμε την ανα-
πτυξιακή προοπτική όλων 
των Περιφερειακών Ενο-
τήτων, να δημιουργήσουμε 
θέσεις εργασίας μέσα από 
τα διαθέσιμα χρηματοδοτι-

κά εργαλεία σε εθνικό και 
ευρωπαϊκό επίπεδο, να δι-
ασφαλίσουμε τις υφιστάμε-
νες, ενδυναμώνοντας την 
επιχειρηματικότητα, να αυ-
ξήσουμε το τουριστικό ρεύ-
μα της Περιφέρειας μας, 
που αυτό θα σημάνει και 
αύξηση των χρημάτων που 
«κινούνται» στην περιοχή. 
Οι κινήσεις και ο σχεδια-
σμός μας, στοχεύουν στο 
να γίνει η Περιφέρεια Ανα-
τολικής Μακεδονίας και 
Θράκης ένας τόπος, από 
τον οποίο οι νέοι άνθρωποι 
δεν θα θέλουν να φύγουν, 
αλλά θα τους δίνει κίνητρα 
παραμονής.

Αυτά, σε συνδυασμό και με 
τα μέτρα που λαμβάνει η 
κυβέρνηση για την αντιμε-
τώπιση του δημογραφικού, 
θεωρώ ότι μπορούν να 
δώσουν αποτελέσματα στο 
μέλλον και να δούμε ένα 
«φρένο» στη δημογραφική 
απομείωση της Περιφέρει-
ας μας.

Και ποιες είναι οι ανα-
πτυξιακές προοπτικές 
για την Ανατολική Μα-
κεδονία – Θράκη;

Η Περιφέρεια Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης 
είναι ένας τόπος γεωστρα-
τηγικά σημαντικός, αλλά 
και πολλαπλά αξιοποιή-
σιμος. Ο πολιτιστικός και 
πολιτισμικός της πλούτος, 
η δυνατότητα εφαρμογής 
σχεδόν όλων των μορφών 
τουρισμού, οι δυνατότητες 
ανάπτυξης του πρωτογε-
νούς τομέα, είναι μόνο με-
ρικά από τα πλεονεκτήματά 
της, τα οποία σχεδιάζουμε 
να αξιοποιήσουμε σε συ-
νάρτηση με τα σύγχρονα 
επιστημονικά δεδομένα και 
εκμεταλλευόμενοι τα δια-
θέσιμα χρηματοδοτικά ερ-
γαλεία σε όλα τα επίπεδα.

Χριστόδουλος Τοψίδης 
Κίνητρα παραμονής στους νέους για να μείνουν στην 
Περιφέρεια
Μία ημέρα πριν την έναρξη των εργασιών στο East Macedonia Thrace Forum II που θα διεξαχθεί στην 
Αλεξανδρούπολη, ο Περιφερειάρχης Ανατολικής Μακεδονίας – Θράκης, Χριστόδουλος Τοψίδης, μιλά στο CityHub
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75 χρόνια NATO 
Πού βαδίζει η συμμαχία

Η επικείμενη συνάντη-
ση των υπουργών 
Εξωτερικών της 

νατοϊκής Συμμαχίας στις 
3-4 Απριλίου, στην έδρα 
του ΝΑΤΟ στις Βρυξέλλες, 
πραγματοποιείται ακριβώς 
εβδομήντα πέντε χρόνια 
από την ίδρυσή του με 
την υπογραφή της Συνθή-
κης της Ουάσιγκτον στις 4 
Απριλίου 1949. Οπως είναι 
αναμενόμενο, η συνάντηση 
θα αποτελέσει αφορμή για 
τον πρώτο εορτασμό του 
οροσήμου στη διάρκεια 
της χρονιάς, καθώς ο δεύ-
τερος θα πραγματοποιηθεί 
ανάμεσα στους αρχηγούς 
κρατών και κυβερνήσεων 
στην Ουάσιγκτον στη Σύνο-
δο Κορυφής του ΝΑΤΟ τον 
Ιούλιο, που θα φιλοξενήσει 
ο αμερικανός πρόεδρος 
Τζο Μπάιντεν.

Εν όψει της συνάντησης 
του Απριλίου, επτά υπουρ-
γοί Εξωτερικών των κρα-
τών-μελών καθώς και 
η μόνιμη αντιπρόσωπος 
των ΗΠΑ στο ΝΑΤΟ κα-
ταθέτουν στο «Βήμα» την 
άποψή τους για το σημα-
ντικότερο που έχει συμβεί 
στην ιστορία της Συμμαχίας 
μέχρι σήμερα και για το τι 
περιμένουν μελλοντικά. Εί-
ναι κοινή η προσδοκία των 
νατοϊκών συμμάχων για 
περαιτέρω ενίσχυση της 
αποτρεπτικής δύναμης και 
των αμυντικών ικανοτήτων 
του ΝΑΤΟ.

Ορισμένοι δηλώνουν σα-
φώς την πρόθεση της χώ-
ρας τους για περισσότερες 
επενδύσεις και την προσ-
δοκία για συγκεκριμένες 
αποφάσεις για την αμυντι-
κή ενίσχυση της Συμμαχίας 
στην επικείμενη Σύνοδο 
στην Ουάσιγκτον. Ιδιαίτερη 
έμφαση δίνουν επίσης στη 
διατήρηση της ενότητας, 
και δη της διατλαντικής, 
όπως τονίζουν αρκετοί, 
στη δέσμευση της συλλο-
γικής άμυνας, στο Αρθρο 
5, καθώς είναι εμφανής 
η αγωνία για την απειλή 
που δέχεται σήμερα η Ευ-
ρώπη λόγω της ρωσικής 
εισβολής στην Ουκρανία. 
Στο πλαίσιο αυτό δεν προ-
καλεί εντύπωση ότι για 
τους ΥΠΕΞ των χωρών 
της Ανατολικής Ευρώπης 
η ένταξή τους στο ΝΑΤΟ 
αποτελεί εξέλιξη-σταθμό 
στην πορεία τους, ούτε η 
θέση του εσθονού υπουρ-
γού που δηλώνει σθεναρά 
υπέρ της ένταξης της Ου-

κρανίας στην ομπρέλα του 
ΝΑΤΟ μόλις το επιτρέψουν 
οι συνθήκες.

Γιώργος Γεραπετρίτης: 
«Πυλώνας ασφάλειας 
για την Ευρώπη και τον 
κόσμο»
O υπουργός Εξωτερικών 
τονίζει την αναγκαιότητα 
της Συμμαχίας, ιδιαίτερα σε 
περιόδους κρίσης

Με αφορμή την εβδομη-
κοστή πέμπτη επέτειο από 
την ίδρυση του ΝΑΤΟ, της 
μακροβιότερης και ισχυρό-
τερης αμυντικής συμμαχίας 
στην παγκόσμια ιστορία, 
επιτρέψτε μου να επισημά-
νω όχι τόσο την ιστορικό-
τητα αλλά την αποδεδειγ-
μένη αναγκαιότητά της στο 
διεθνές περιβάλλον ασφα-
λείας, ιδίως σε χρονικές 
περιόδους κατά τις οποίες 
οι κρίσεις τείνουν να κατα-
στούν κανονικότητα.

Προεχόντως, σκοπός της 
συμμαχίας είναι να υπερα-
μύνεται θεμελιωδών αξιών 
όπως είναι η εδαφική ακε-
ραιότητα, ο σεβασμός του 
Διεθνούς Δικαίου, η προ-
στασία της ανθρώπινης αξί-
ας. Και στον κρίσιμο χρόνο, 
με χαρακτηριστικότερο το 
παράδειγμα της παράνο-
μης ρωσικής εισβολής στην 
Ουκρανία, τα κράτη-μέλη 
της Συμμαχίας αποδεδειγ-
μένα επιδεικνύουν ενότητα 
και αποφασιστικότητα στην 
καταδίκη των παραβιάσεων 
των ανωτέρω αξιών. Εκτός 
δε του πεδίου των ένοπλων 
συρράξεων, η Συμμαχία δι-
αδραματίζει ενεργό ρόλο 
στην αντιμετώπιση προ-
κλήσεων που κατατείνουν 
στην αποσταθεροποίηση 
της διεθνούς και περιφε-
ρειακής ασφάλειας μέσω 
ασύμμετρων και υβριδικών 
απειλών.

Προς την κατεύθυνση αυτή, 
αναπτύσσει τις αποτρεπτι-
κές της ικανότητες και σε 
τομείς όπως η κυβερνο-
ασφάλεια και η καταπο-
λέμηση της παραπληρο-
φόρησης και των ψευδών 
ειδήσεων. Η Ελλάδα, στις 
18 Φεβρουαρίου 1952, 
ημερομηνία προσχώρη-
σής της στο ΝΑΤΟ, έκανε 
μια στρατηγικής σημασίας 
επιλογή για τον προσανα-
τολισμό της προς τη Δύση, 
η οποία εδραιώθηκε με τη 
συμμετοχή της στην ΕΕ. 
Παραμένουμε σταθερά 
προσηλωμένοι στη διεθνή 

πολυμέρεια και την προά-
σπιση της διεθνούς ειρήνης 
και ασφάλειας και επιθυ-
μούμε να εισφέρουμε ενερ-
γά στην παγκόσμια στα-
θερότητα, συμμετέχοντας 
ανελλιπώς σε ειρηνευτικές 
αποστολές υπό την αιγίδα 
του ΟΗΕ και αναπτύσσο-
ντας σχέσεις συνεργασίας 
και αμοιβαίου σεβασμού 
με χώρες πέρα από τον 
ευρωπαϊκό ορίζοντα, από 
την Αφρική, την Ασία και 
τη Λατινική Αμερική. Υπο-
στηρίζουμε δε την ενίσχυση 
των διατλαντικών δεσμών 
στον τομέα της ασφάλειας 
και της άμυνας, παράλλη-
λα με την ανάπτυξη μιας 
αυτόνομης και υπεύθυνης 
ευρωπαϊκής αμυντικής ταυ-
τότητας.

Η πρόσφατη ένταξη της 
Σουηδίας ως 32ου μέλους 
της Συμμαχίας, την οποία 
η Ελλάδα στήριξε από την 
πρώτη στιγμή, καταδεικνύει 
ότι η Συμμαχία, εβδομήντα 
πέντε χρόνια μετά, συνεχί-
ζει να αποτελεί πόλο έλξης 
και πυλώνα ασφάλειας για 
την Ευρώπη και τον κόσμο.

Ελίνα Βάλτονεν: «Η Ρω-
σία θα παραμείνει απει-
λή για την ευρωπαϊκή 
ασφάλεια»
Η υπουργός Εξωτερικών 
της Φινλανδίας εκτιμά ότι 
το ΝΑΤΟ επιστρέφει ως 
αμυντική συμμαχία στις ρί-
ζες του καθώς ο πόλεμος 
άλλαξε σοβαρά το περι-
βάλλον ασφαλείας

Η Φινλανδία έγινε εταίρος 
του ΝΑΤΟ το 1994. Με τα 
χρόνια, η συνεργασία και η 
συμβατότητα εμβαθύνθη-
καν βήμα-βήμα. Η παράνο-
μη προσάρτηση της Κριμαί-
ας από τη Ρωσία το 2014 
ήταν ένα σημείο καμπής. 
Εδειξε ότι η Ρωσία είναι η 
πιο σημαντική και άμεση 
απειλή για την ειρήνη και 
τη σταθερότητα στον ευ-
ρωατλαντικό χώρο. Η πλή-
ρους κλίμακας εισβολή της 
Ρωσίας στην Ουκρανία τον 
Φεβρουάριο του 2022 άλ-
λαξε σοβαρά το περιβάλ-
λον ασφαλείας μας. Μια 
πυρηνική δύναμη και ένα 
μόνιμο μέλος του Συμβου-
λίου Ασφαλείας του ΟΗΕ 
που διεξάγει πόλεμο πλή-
ρους κλίμακας στην Ευρώ-
πη αποτελεί απειλή για τη 
διεθνή τάξη που βασίζεται 
σε κανόνες.

Είναι σαφές ότι η Ρωσία θα 

παραμείνει απειλή για την 
ευρωπαϊκή ασφάλεια στο 
άμεσο μέλλον. Δυστυχώς, 
δεν έχουμε δει σημάδια ότι 
οι μαξιμαλιστικοί στόχοι 
της Ρωσίας ξεθωριάζουν. 
Φαίνεται ξεκάθαρο ότι αυ-
τός θα είναι ένας μακρύς 
και έντονος πόλεμος. Κατά 
συνέπεια, την τελευταία δε-
καετία, το ΝΑΤΟ επιστρέφει 
στις ρίζες του ως αμυντική 
συμμαχία.

Η ενίσχυση της αποτροπής 
και της άμυνάς μας, για να 
ανταποκριθούμε στην απει-
λή που θέτει η Ρωσία, είναι 
η ύψιστη προτεραιότητα 
του ΝΑΤΟ. Οντας σύμ-
μαχος του ΝΑΤΟ εδώ και 
έναν χρόνο, η Φινλανδία 
έχει διατυπώσει θέσεις για 
ζητήματα εξωτερικής πολι-
τικής, πολιτικής ασφάλειας 
και άμυνας που έχουν σχέ-
ση με το ΝΑΤΟ. Πολλά από 
τα θέματα που αντιμετωπί-
στηκαν στο ΝΑΤΟ αποτε-
λούσαν μέρος της εξωτερι-
κής πολιτικής και πολιτικής 
ασφάλειας της Φινλανδίας 
ήδη πριν από την ένταξή 
μας στο ΝΑΤΟ.

Αυτά περιλαμβάνουν ετοι-
μότητα για μια ποικιλία 
απειλών και εταιρικές σχέ-
σεις με άλλες χώρες, για 
παράδειγμα. Η Φινλανδία 
έχει ενσωματώσει την άμυ-
νά της στη συλλογική άμυ-
να του ΝΑΤΟ, η οποία είναι 
μια σημαντική αλλαγή για 
τις αμυντικές μας δυνάμεις. 
Καλωσορίζουμε θερμά τη 
Σουηδία ως νέο μέλος του 
ΝΑΤΟ. Η ημέρα της έντα-
ξης της Σουηδίας ήταν μια 
καλή μέρα για τη Σουηδία, 
μια καλή μέρα για τη Φιν-
λανδία και μια καλή μέρα 
για το ΝΑΤΟ. Ως Σύμμαχοι 
του ΝΑΤΟ, η ασφάλεια της 
Σουηδίας και της Φινλαν-
δίας είναι ισχυρότερη από 
ποτέ και το ΝΑΤΟ είναι επί-
σης ισχυρότερο. Η ένταξη 
της Σουηδίας στο ΝΑΤΟ 
ενισχύει τη συλλογική μας 
ασφάλεια, την ειρήνη και 
σταθερότητα στην περιοχή 
της Βαλτικής Θάλασσας.

Η Φινλανδία προσβλέ-
πει σε στενή συνεργασία 
με τη Σουηδία σε θέμα-
τα του ΝΑΤΟ. Το επόμενο 
σημαντικό ορόσημο είναι 
η Σύνοδος Κορυφής της 
Ουάσιγκτον τον Ιούλιο. Η 
σύνοδος κορυφής θα γιορ-
τάσει την 75η επέτειο του 
ΝΑΤΟ και θα επιδείξει τη 
δύναμη και την ενότητα της 
Συμμαχίας. Η Φινλανδία 
προσβλέπει σε αποφάσεις 
για την περαιτέρω ενίσχυ-
ση της συλλογικής μας 
αποτροπής και άμυνας και 
για την υποστήριξη της Ου-
κρανίας.

Ξαβιέ Μπετέλ: «Διασφα-
λίζει την ειρήνη για ένα 
δισεκατομμύριο ανθρώ-
πους»
«Αντιμετωπίζουμε τη με-
γαλύτερη απειλή για την 
ασφάλεια της Συμμαχί-
ας από τον Β’ Παγκόσμιο 
Πόλεμο» λέει ο υπουργός 
Εξωτερικών του Λουξεμ-
βούργου

Για 75 χρόνια οι σύμμαχοι 
του ΝΑΤΟ συνεργάζονται 
για να κρατήσουν τους 
λαούς μας ασφαλείς και 
τα έθνη μας ελεύθερα. Το 
Λουξεμβούργο είναι πε-
ρήφανο που είναι ιδρυτι-
κό μέλος του ΝΑΤΟ. Από 
το 1949 η Συμμαχία μας 
έχει αυξηθεί από δώδεκα 
ιδρυτικά μέλη σε τριάντα 
δύο συμμάχους. Σήμερα 
το ΝΑΤΟ διασφαλίζει την 
ειρήνη και την ασφάλεια 
για ένα δισεκατομμύριο 
ανθρώπους και στις δύο 
πλευρές του Ατλαντικού.

Κοιτώντας μπροστά, η ενό-
τητά μας είναι πιο σημαντι-
κή από ποτέ, καθώς αντιμε-
τωπίζουμε τη μεγαλύτερη 
απειλή για την ασφάλεια 
της Συμμαχίας από τον Β’ 
Παγκόσμιο Πόλεμο, που 
έχει προκληθεί από τον πό-
λεμο της Ρωσίας εναντίον 
της Ουκρανίας. Το Λου-
ξεμβούργο θα συνεχίσει να 
επενδύει και να ενισχύει τη 
Συμμαχία μας, η οποία είναι 
προς το στρατηγικό εθνικό 
συμφέρον κάθε συμμάχου. 
Μαζί είμαστε πιο δυνατοί 
και πιο ασφαλείς.

Μαρίγια Γκάμπριελ: «Nα 
ενισχυθεί η παρουσία της 
Συμμαχίας στη Μαύρη Θά-
λασσα»
H υπουργός Εξωτερικών 
της Βουλγαρίας τονίζει η 
ασφάλεια δεν μπορεί να 
θεωρείται δεδομένη και 
υπογραμμίζει την ανάγκη 
ενός ισχυρού και ενωμένου 
ΝΑΤΟ

Για τη Βουλγαρία αυτή εί-
ναι μια ξεχωριστή χρονιά 
καθώς όχι μόνο γιορτάζου-
με τα 75 χρόνια του ΝΑΤΟ 
αλλά και τα 20 χρόνια από 
τότε που γίναμε μέλος της 
Συμμαχίας. Το ΝΑΤΟ δεν 
είναι μόνο η πιο ισχυρή και 
επιτυχημένη αμυντική συμ-
μαχία, αλλά ενώνει ισότιμα 
κράτη-μέλη με βάση κοι-
νές αρχές και αξίες και μια 
συλλογική ευθύνη για την 
αντιμετώπιση των προκλή-
σεων και των απειλών για 
την ευρωατλαντική ασφά-
λεια. Οταν κοιτάμε πίσω, 
πρέπει να τονίσουμε ότι 
για τη Βουλγαρία η ένταξη 
σε αυτή τη συμμαχία ελεύ-
θερων και δημοκρατικών 
κρατών, έτοιμα να υπερα-
σπιστούν συλλογικά την 
ασφάλειά τους, δεν ήταν 
μόνο στρατηγικός στόχος 
εξωτερικής πολιτικής. Η 
ένταξη της Βουλγαρίας στο 
ΝΑΤΟ πρόσφερε στους πο-
λίτες μας τις πιο σταθερές 
εγγυήσεις ασφάλειας στην 
ιστορία του έθνους μας. 
Ηταν έμπνευση και κίνητρο 
για αρκετές γενιές Βουλγά-
ρων, ισχυρό ερέθισμα για 
την υλοποίηση σημαντικών 
μεταρρυθμίσεων. Ολα αυτά 
τα χρόνια έχουμε αποδεί-
ξει ότι η Βουλγαρία είναι 
ένας αξιόπιστος σύμμαχος, 
προσηλωμένος στην κοινή 
ευρωατλαντική ασφάλεια. 
Η ένταξή μας στο ΝΑΤΟ 
παρέχει επίσης πρόσθετες 
ευκαιρίες για συνεργασία 
με χώρες εταίρους με τις 

οποίες μοιραζόμαστε κοι-
νά συμφέροντα, ειδικά σε 
στρατηγικά σημαντικές πε-
ριοχές για εμάς, όπως τα 
Δυτικά Βαλκάνια και η πε-
ριοχή της Μαύρης Θάλασ-
σας.

Οταν σκεφτόμαστε τι μας 
περιμένει μελλοντικά, είναι 
σαφές ότι η ασφάλεια δεν 
μπορεί να θεωρηθεί δε-
δομένη. Η παράνομη προ-
σάρτηση της Κριμαίας το 
2014, η ρωσική εισβολή 
στην Ουκρανία, που ακο-
λούθησε τον Φεβρουάριο 
του 2022, κατέδειξαν τη 
ζωτικής σημασίας ανάγκη 
ενός ισχυρού και ενωμέ-
νου ΝΑΤΟ, ικανού να υπε-
ρασπιστεί κάθε Σύμμαχο 
ενάντια σε μια ρεβανσιστι-
κή Ρωσία που απειλεί τον 
ίδιο τον πυρήνα της ευ-
ρωπαϊκής ασφάλειας. Υπό 
αυτή την έννοια, αυτό που 
ακολουθεί είναι να τεθούν 
σε εφαρμογή οι αποφάσεις 
από τις Συνόδους Κορυφής 
του ΝΑΤΟ στη Μαδρίτη, 
στο Βίλνιους και την επερ-
χόμενη στην Ουάσιγκτον 
φέτος για την προσαρμογή 
της αποτροπής και άμυνας 
του ΝΑΤΟ και τη συνεχή 
υποστήριξη στην Ουκρανία.

Για τη Βουλγαρία είναι επι-
τακτική η περαιτέρω ενί-
σχυση των αποτρεπτικών 
και αμυντικών δυνατοτή-
των του ΝΑΤΟ στην ανατο-
λική πλευρά και στη Μαύρη 
Θάλασσα. Εφαρμόζουμε 
όλα τα συμφωνημένα μέ-
τρα, συμπεριλαμβανομέ-
νης της εφαρμογής των 
αμυντικών σχεδίων και της 
ενίσχυσης της πολυεθνικής 
ομάδας μάχης στην επικρά-
τειά μας σε επίπεδο ταξι-
αρχίας. Προτεραιότητά μας 
είναι επίσης η βελτίωση 
της ανθεκτικότητας έναντι 
των υβριδικών απειλών, η 
άμυνα στον κυβερνοχώ-
ρο, η προστασία ζωτικής 
σημασίας υποδομών και 
η αντιμετώπιση της παρα-
πληροφόρησης. Είμαστε 
από κοντά σε συντονισμό 
με τους συμμάχους στη 
Μαύρη Θάλασσα για να 
ενισχύσουμε την ασφάλεια 
στην περιοχή. Οι κοινές 
πρωτοβουλίες μεταξύ των 
συμμάχων της Μαύρης Θά-
λασσας όπως η πρόσφατα 
συσταθείσα Ομάδα Αντιμε-
τώπισης Ναρκών στη Μαύ-
ρη Θάλασσα είναι σημαντι-
κές, αλλά δεν μπορούν να 
υποκαταστήσουν μια ισχυ-
ρή δέσμευση και παρουσία 
του ΝΑΤΟ στην περιοχή. Το 
συντομότερο δυνατό, πρέ-
πει να εξετάσουμε τρόπους 
ανανέωσης της παρουσίας 
του ΝΑΤΟ στη Μαύρη Θά-
λασσα. Πρόκειται για την 
αξιοπιστία της Συμμαχίας 
και την ικανότητά της να 
αποτρέπει και να υπερασπί-
ζεται.

Επτά υπουργοί Εξωτερικών και η μόνιμη αντιπρόσωπος των ΗΠΑ στο ΝΑΤΟ καταθέτουν στο ΒΗΜΑ την άποψή τους για το παρελθόν 
και το μέλλον της Ατλαντικής Συμμαχίας - Προτεραιότητες η αμυντική ενίσχυση και η ενότητα εν μέσω της ρωσικής εισβολής στην 
Ουκρανία.

διαβάστε περισσότερα
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"ΦΩΤΙΑ" ΤΑ ΔΙΟΔΙΑ
Πόσο θα αυξηθούν οι μετωπικοί σταθμοί διοδίων

Η Εγνατία Οδός, ο οδι-
κός άξονας των 225 χι-
λιομέτρων που συνδέ-
ει Ελλάδα με Αλβανία, 
Βόρεια Μακεδονία και 
Βουλγαρία παραχωρή-
θηκε σήμερα για 35 χρό-
νια σε ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ και 
EGIS

Νέες αυξήσεις στα διό-
δια, αυτή τη φορά της 
Εγνατίας Οδού, προβλέ-
πει η κοινή υπουργική 
απόφαση, που δημοσι-
εύτηκε την Πέμπτη 28 
Μαρτίου.

Οι αυξήσεις αποφασίστη-
καν και επισημοποιήθηκαν 
μία ημέρα πριν την υπογρα-
φή της σύμβασης παραχώ-
ρησης της Εγνατίας Οδού, 
του αυτοκινητοδρόμου που 
συνδέει την Ελλάδα με την 
Αλβανία, τη Βόρεια Μα-
κεδονία και τη Βουλγαρία 
στις εταιρείες ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ 
και EGIS PROJECTS για 
χρονικό διάστημα 35 ετών.

Σύμφωνα με το ΦΕΚ που 
δημοσιεύθηκε στην Εφημε-

ρίδα της Κυβερνήσεως, έρ-
χονται σημαντικές αυξήσεις 
στις τιμές των διοδίων της 
Εγνατίας Οδού και συγκε-
κριμένα αυξήσεις της τάξε-
ως του 30-35%. 

Σε κάποιες περιπτώσεις, 
όπως στους σταθμούς των 
Μαλγάρων και του Προμα-
χώνα, η τιμή των διοδίων 
θα μειωθεί, ενώ σε άλλους 
σταθμούς, όπως τον σταθ-
μό Στρυμωνικού, η τιμή θα 
είναι οριακά η διπλή.

Σύμφωνα με το ΦΕΚ ανά-
λογες είναι οι αυξήσεις 
και στους 19 πλευρικούς 
σταθμούς. Τέλος, αξίζει να 
σημειωθεί πως οι τιμές πα-
ραμένουν ίδιες στα διόδια 
της υποθαλάσσιας ζεύξης 
Ακτίου – Πρέβεζας.
• 
•  

Η Εγνατία Οδός παρα-
χωρήθηκε για 35 χρόνια 
στη ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ και τη 
γαλλική EGIS PROJECTS
Σήμερα το ΤΑΙΠΕΔ, εται-
ρεία μέλος του Υπερταμεί-

ου, ανακοίνωσε πως πραγ-
ματοποιήθηκε η υπογραφή 
της σύμβασης για την πα-
ραχώρηση της Εγνατίας 
Οδού, μεταξύ αφενός του 
Ελληνικού Δημοσίου και 
του Ταμείου, και αφετέρου 
της εταιρείας ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ 
ΟΔΟΣ Α.Ε. ως Παραχωρη-
σιούχου και των αρχικών 
μετόχων, ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ Α.Ε. 
και EGIS PROJECTS S.A., 
έναντι προσφοράς ύψους 
1.496.100.000 ευρώ, η 
οποία θα επαναϋπολογιστεί 
με βάση τις προβλέψεις της 
σύμβασης παραχώρησης 
κατά την ημερομηνία έναρ-
ξης παραχώρησης.

Οι παραχωρησιούχοι, με 
τις εγγυήσεις των αρχικών 
μετόχων και την εποπτεία 
του Ελληνικού Δημοσίου, 
θα αναλάβουν για 35 έτη 
το δικαίωμα χρήσης και εκ-
μετάλλευσης της Εγνατίας 
Οδού και των τριών καθέ-
των οδικών αξόνων.
Με την υπογραφή της σύμ-
βασης παραχώρησης επιδι-
ώκεται να αναβαθμιστούν 
οι υποδομές του οδικού 
άξονα, καθώς για πρώτη 
φορά θα πραγματοποιηθεί 
βαριά συντήρηση της Εγνα-
τίας Οδού και των τριών 
κάθετων αξόνων, οι οποίες 
έχουν συνολικό μήκος 225 
χιλιόμετρα και συνδέουν 
την Ελλάδα με την Αλβα-
νία, τη Βόρεια Μακεδονία 
και τη Βουλγαρία.

www.lifo.gr

Ανακοινώθηκαν μεγάλες αυξήσεις στα διόδια της Εγνατίας Οδού

Η ανακοίνωση της Επι-
τροπής Περιοχής Ανα-
τολικής Μακεδονίας 
και Θράκης του ΚΚΕ 
«για την ολοκλήρωση 
της ιδιωτικοποίησης της 
"ΕΓΝΑΤΙΑ ΟΔΟΣ ΑΕ" και 
τις αυξήσεις-φωτιά στα 
διόδια»

Ανακοίνωση εξέδωσε η 
Επιτροπή Περιοχής Ανα-
τολικής Μακεδονίας και 
Θράκης του ΚΚΕ «για την 
ολοκλήρωση της ιδιωτι-
κοποίησης της “ΕΓΝΑΤΙΑ 
ΟΔΟΣ ΑΕ” και τις αυξή-
σεις-φωτιά στα διόδια», 
μετά την ανακοίνωση των 
νέων τιμών διέλευσης από 
τους μετωπικούς και πλευ-
ρικούς σταθμούς διοδίων 
του αυτοκινητοδρόμου

Η ανακοίνωση του ΚΚΕ 
ΑΜ-Θ
Ακόμα ένα έγκλημα στις 
πλάτες του λαού συντελεί-
ται αυτές τις μέρες με την 
ολοκλήρωση του ξεπουλή-
ματος-παραχώρησης της 
Εγνατίας Οδού για 35 χρό-
νια στην ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ-“Egis 
Projects”. Και αν κάποτε το 
αφήγημα των κυβερνήσε-
ων ήταν ότι ξεπουλούσαν 
δήθεν «προβληματικές» 
δημόσιες επιχειρήσεις ή 
υποδομές που δεν μπορού-
σαν να συντηρήσουν και να 
«αναπτύξουν», τώρα πλέον 
ο λαός αντιλαμβάνεται πως 
ο δικός του πλούτος, αυ-

τός για τον οποίο δούλεψε, 
πλήρωσε και μάτωσε κατα-
λήγει στους επιχειρηματι-
κούς ομίλους με μοναδικό 
σκοπό να φουσκώσουν τα 
πορτοφόλια τους.

Η παραχώρηση της Εγνα-
τίας Οδού είναι χαρακτηρι-
στική ως προς αυτό, αφού 
ως σύγχρονος αυτοκινητό-
δρομος βρέθηκε στις προ-
τεραιότητες όλων των κυ-
βερνήσεων και της ΕΕ για 
τη διευκόλυνση του μετα-
φορικού έργου των εμπο-
ροβιομηχάνων. Από την 
κατασκευή της αποκόμισαν 
τεράστια κέρδη οι κατα-
σκευαστικοί όμιλοι, ενώ χι-
λιάδες εργάτες και επιστή-
μονες με τον ιδρώτα, αλλά 
ακόμα και με το αίμα τους, 
εργάστηκαν για την κατα-
σκευή της, για να βλέπουν 
τα επόμενα χρόνια, μαζί με 
όλο το λαό, τη διέλευσή 
της να γίνεται πανάκριβο 
εμπόρευμα, αφού τα διόδια 
ξεφύτρωναν το ένα μετά το 
άλλο αποφέροντας σε ετή-
σια βάση περίπου 100 εκα-
τομμύρια εκ των οποίων το 
ΤΑΙΠΕΔ χρηματοδοτούσε 
με περίπου 9 εκατομμύρια 
το χρόνο το δημόσιο χρέος.

Παράλληλα χρηματοδο-
τήθηκε από ευρωπαϊκούς 
(ΕΣΠΑ) και εθνικούς πό-
ρους (Πρόγραμμα Δημο-
σίων Επενδύσεων) για την 
ολοκλήρωση της κατασκευ-

ής των κάθετων αξόνων, 
ενώ το ελληνικό κράτος 
δανειοδοτήθηκε με 2,24 
δισεκατομμύρια, που ακό-
μη αποπληρώνει ο λαός. 
Εκτός από τις συμπράξεις 
με άλλες κατασκευαστικές 
εταιρείες για το εθνικό οδι-
κό δίκτυο, προχώρησε σε 
επενδύσεις εκτός Ελλάδας, 
κυρίως στα Βαλκάνια, έχο-
ντας τεράστια κερδοφορία.

Όλα τα παραπάνω αποτε-
λούν και την «προίκα» που 
εξασφάλισαν οι κυβερνή-
σεις ΝΔ, ΠΑΣΟΚ, ΣΥΡΙΖΑ 
για τον «ιδιώτη – επεν-
δυτή». Την ίδια ώρα τα 
προβλήματα συντήρησης 
διογκώθηκαν, αρχικές κα-
κοτεχνίες ουδέποτε διορ-
θώθηκαν, οι εργαζόμενοι 
της εταιρείας είδαν χρόνο 
με το χρόνο τα δικαιώματά 
τους να συρρικνώνονται, 
την εντατικοποίηση να με-
γαλώνει λόγω και των απο-
λύσεων των τελευταίων 
χρόνων (60 το 2018, 36 το 
2019), με το προσωπικό να 
περιορίζεται πλέον περίπου 
στους 150 υπαλλήλους.

Να σεις τι σου ‘χω για μετά!

Με τη σύμβαση παραχώ-
ρησης το κόστος διοδίων 
της Εγνατίας Οδού από τα 
3 λεπτά ανά χιλιόμετρο θα 
αυξηθεί σταδιακά σε περί-
που 7,5 λεπτά ως το 2027, 
δηλαδή δυόμισι φορές 

πάνω. Παράλληλα, προβλέ-
πεται μείωση του αρχικού 
τιμήματος για τον παραχω-
ρησιούχο από 1,496 δισ. σε 
1,326 δισ., δηλαδή δωράκι 
170 εκ. και επιπλέον «προί-
κα» 60 εκ.

Οι αυξήσεις φωτιά στα 
διόδια θα οδηγήσουν με 
μαθηματική ακρίβεια στην 
αύξηση της κίνησης στο 
υπόλοιπο εθνικό και επαρ-
χιακό οδικό δίκτυο, που 
βρίσκεται σε πλήρη εγκα-
τάλειψη, κακοσυντηρημέ-
νο, με ελλιπή φωτισμό και 
σημεία-παγίδες θανάτου.

Οι οδηγοί, που εκτός των 
άλλων θα απωλέσουν και 
την όποια έκπτωση είχαν 
σε διόδια του τόπου κατοι-
κίας τους, αντιμέτωποι με 
την τεράστια ακρίβεια στα 
καύσιμα, αλλά και συνολι-
κά στα είδη πλατιάς λαϊκής 
κατανάλωσης, με οχήματα 
που επίσης είναι κακοσυ-

ντηρημένα λόγω της ανέ-
χειας που βιώνει η λαϊκή 
οικογένεια, θα καλούνται 
πλέον να «επιλέγουν» ανά-
μεσα στα δυσβάσταχτα οι-
κονομικά βάρη των διοδί-
ων και τους κινδύνους της 
οδήγησης σε δρόμους-καρ-
μανιόλα.

Τώρα είναι αργά για κροκο-
δείλια δάκρυα!

Οι τοπικοί βουλευτές, πο-
λιτευτές, δημοτικοί και 
περιφερειακοί σύμβουλοι 
των κομμάτων και των πα-
ρατάξεων του συστήματος 
έχουν μεγάλες ευθύνες για 
την σημερινή εξέλιξη. Η 
«τελευταία πράξη του δρά-
ματος» φέρει φαρδιά πλα-
τιά την υπογραφή τους.

Όχι μόνο γιατί ποτέ ουσι-
αστικά δεν αντιτάχθηκαν 
στην πορεία ιδιωτικοποί-
ησης της Εγνατίας Οδού, 
αντίθετα την στήριζαν 

ανοιχτά και με κάθε τρό-
πο, αλλά και γιατί πρωτο-
στάτησαν στην επιχείρηση 
αποπροσανατολισμού του 
λαού. Κάθε φορά που οι 
εκλεγμένοι με τη «Λαϊκή 
Συσπείρωση» σύμβουλοι 
σε Δήμους και Περιφέρεια 
μετέφεραν τις αγωνίες του 
λαού για τις εξελίξεις, την 
αντίθεσή του στους νέους 
σταθμούς διοδίων που 
ξεφύτρωναν «σαν τα μα-
νιτάρια» από τον ακριτικό 
Έβρο ως και την Καβάλα, 
αυτοί ξεκινούσαν «ανέν-
δοτο αγώνα»… για να μην 
εγκατασταθούν «στο δικό 
μας Δήμο», «στη δική μας 
Περιφέρεια», καλλιεργού-
σαν δηλαδή τη λογική «να 
καεί του γείτονα η αυλή»!

/www.kavalapost.gr

ΚΚΕ ΑΜ-Θ: Οι οδηγοί καλούνται να «επιλέξουν» ανάμεσα στα δυσβάσταχτα διόδια και στους κινδύνους σε δρόμους-καρμανιόλα

διαβάστε περισσότερα



info@enachannel.gr
1414 ΑΝΑΛΥΤΗΣΓΙΑΤΡΟΙ - ΥΓΕΙΑ Δευτέρα 1 Απριλίου 2024

ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙ

ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΨΥΧΙΑΤΡΟΙ

Διαλειμματική νηστεία
Οι κίνδυνοι των 8 ωρών διατροφής – Αποκαλυπτική έρευνα
Σύμφωνα με τα στοιχεία 
της έρευνας η διαλειμμα-
τική νηστεία με παράθυρο 
διατροφής 8 ωρών δεν μεί-
ωσε τον συνολικό κίνδυνο 
θανάτου, αντίθετα αύξησε 
κατά 91% το θάνατο από 
καρδιαγγειακή νόσο

Μια μελέτη σε περισσότε-
ρους από 20.000 ενήλικες 
στις ΗΠΑ διαπίστωσε ότι 
όσοι ακολουθούσαν ένα 
είδος διαλειμματικής νη-
στείας, όπου έτρωγαν οκτώ 
ώρες την ημέρα, είχαν 
91% υψηλότερο κίνδυνο 
θανάτου από καρδιαγγεια-
κά νοσήματα σε σύγκριση 
με όσους έτρωγαν 12-16 
ώρες την ημέρα.

Στην προκαταρκτική με-
λέτη, οι ερευνητές επα-
νεξέτασαν πληροφορίες 
σχετικά με τα διατροφικά 
πρότυπα για τους συμμετέ-
χοντες στις ετήσιες εθνικές 
έρευνες για την υγεία και 

τη διατροφή στις ΗΠΑ την 
περίοδο 2003-2018 και 
τις συνέκριναν με δεδομέ-
να σχετικά με άτομα που 
πέθαναν στις ΗΠΑ, από το 
2003 ως το 2019, από τη 
βάση δεδομένων του Εθνι-
κού Δείκτη Θανάτου των 
Κέντρων Ελέγχου και Πρό-
ληψης Νοσημάτων.

«Παράθυρο» διατροφής 
8 ωρών
Όπως εντόπισαν, η χρονικά 
περιορισμένη διατροφή δεν 
μείωσε τον συνολικό κίνδυ-
νο θανάτου από οποιαδή-
ποτε αιτία. Αντίθετα, όσοι 
ακολουθούσαν διαλειμμα-
τική νηστεία με κατανάλω-
ση φαγητού σε διάστημα 
οκτώ ωρών την ημέρα εί-
χαν 91% αυξημένο κίνδυνο 
θανάτου από καρδιαγγεια-
κή νόσο.
Διαπίστωσαν ότι ο αυξη-
μένος κίνδυνος καρδιαγ-
γειακού θανάτου παρατη-
ρήθηκε και σε άτομα που 

ζούσαν με καρδιακή νόσο 
ή καρκίνο. Επίσης, μεταξύ 
των ατόμων με υπάρχουσα 
καρδιαγγειακή νόσο, η δι-
άρκεια διατροφής λιγότερο 
από δέκα ώρες την ημέρα 
συσχετίστηκε με 66% υψη-
λότερο κίνδυνο θανάτου 
από καρδιακή νόσο ή εγκε-
φαλικό επεισόδιο.

«Παράθυρο»  16 ωρών 
διατροφής
Αντίθετα, η διάρκεια φα-
γητού άνω των 16 ωρών 
ημερησίως συσχετίστηκε με 
χαμηλότερο κίνδυνο θνησι-
μότητας από καρκίνο μετα-
ξύ των ατόμων με καρκίνο.
«Ο περιορισμός του καθη-
μερινού χρόνου κατανάλω-
σης φαγητού σε σύντομο 
χρονικό διάστημα, όπως 
οκτώ ώρες την ημέρα, έχει 
κερδίσει δημοτικότητα τα 
τελευταία χρόνια ως ένας 
τρόπος απώλειας βάρους 
και βελτίωσης της υγείας 
της καρδιάς», αναφέρει ο 

επικεφαλής συγγραφέας 
της μελέτης, Βίκτορ Γου-
ένζε Ζονγκ, καθηγητής και 
πρόεδρος του Τμήματος 
Επιδημιολογίας και Βιο-
στατιστικής στην Ιατρική 
Σχολή του Πανεπιστημίου 
Shanghai Jiao Tong στη 
Σαγκάη της Κίνας. «Παρόλο 
που αυτός ο τύπος διατρο-
φής ήταν δημοφιλής λόγω 
των πιθανών βραχυπρόθε-
σμων οφελών του, η έρευ-
νά μας δείχνει σαφώς ότι, 
σε σύγκριση με ένα τυπικό 
εύρος χρόνου διατροφής 
12-16 ωρών ημερησίως, 
η μικρότερη διάρκεια δια-
τροφής δεν σχετιζόταν με 
τη μεγαλύτερη διάρκεια 
ζωής», προσθέτει.
Οι περιορισμοί της μελέτης 
περιλάμβαναν την εξάρτη-
σή της από αυτοαναφερό-
μενες διατροφικές πληρο-
φορίες, οι οποίες μπορεί να 
επηρεάζονται από τη μνήμη 
των συμμετεχόντων και 
μπορεί να μην αξιολογούν 

με ακρίβεια τις τυπικές δι-
ατροφικές συνήθειες. Πα-
ράγοντες που μπορεί επί-
σης να παίζουν ρόλο στην 
υγεία, εκτός της ημερήσιας 
διάρκειας κατανάλωσης 
φαγητού και της αιτίας θα-
νάτου, δεν συμπεριλήφθη-
καν στην ανάλυση.

Βραχυχρόνια οφέλη, δυ-
σμενείς επιπτώσεις
«Συνολικά η μελέτη αυτή 
υποδηλώνει ότι η περιορι-
σμένη χρονικά κατανάλωση 
τροφής μπορεί να έχει βρα-
χυπρόθεσμα οφέλη, αλλά 
μακροπρόθεσμα δυσμενείς 
επιπτώσεις. Όταν η μελέτη 
παρουσιαστεί στο σύνολό 
της, θα είναι ενδιαφέρον 
και χρήσιμο να μάθουμε 
περισσότερες λεπτομέρει-
ες της ανάλυσης, όπως την 
ποιότητα των θρεπτικών 
συστατικών της δίαιτας των 
διαφόρων υποομάδων των 
συμμετεχόντων», δηλώνει 
ο Κρίστοφερ Γκάρντνερ, 

καθηγητής Ιατρικής στο 
Πανεπιστήμιο του Στάν-
φορντ στην Καλιφόρνια και 
πρόεδρος της επιτροπής 
σύνταξης της επιστημονι-
κής δήλωσης της Αμερικα-
νικής Καρδιολογικής Εται-
ρείας για τις διατροφικές 
οδηγίες το 2023. Ο ίδιος 
επισημαίνει ότι θα είναι 
επίσης κρίσιμο να δούμε 
εάν έχει συμπεριληφθεί μια 
σύγκριση των δημογραφι-
κών και άλλων χαρακτηρι-
στικών των συμμετεχόντων 
και των παραδοσιακών 
παραγόντων καρδιομετα-
βολικού κινδύνου, όπως το 
βάρος και το άγχος.

Τα αποτελέσματα της προ-
καταρκτικής έρευνας πα-
ρουσιάστηκαν σε συνέδριο 
της Αμερικανικής Καρδιο-
λογικής Εταιρείας στο Σι-
κάγο.

Πηγή: 
Οικονομικός Ταχυδρόμος
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ

ΕΤΙΚΕΤΟΠΟΙΙΕΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΗ

CAFE BAR

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΑ

ΚΑΛΛΥΝΤΙΚΑ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΥΓΡΑΕΡΙΑ

ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΔΙΑΣΩΣΗ  ΖΩΩΝ

ΕΠΑΓΓ. ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΣ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣΠΙΤΣΑΡΙΕΣ

ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΕΛΑΣΤΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟ

ΜΕΤΑΛΛΙΚΕΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣΕΠΙΠΛΑ

ΟΠΤΙΚΑ

ΑΠΟΦΡΑΞΕΙΣ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΦΥΤΩΡΙΑ

ΛΟΓΙΣΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ  ΛΙΠΑΝΤΙΚΑ

ΑΓΡΟΤΙΚΟΙ ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΜΟΙ ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ ΓΥΝΑΙΚΕΙΑ ΥΠΟΔΗΜΑΤΑ
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Ο Χρήστος Δελής μπαίνει καθημερινά στην κουζίνα του ΕΝΑ Channel παρουσιάζοντας 
την πιο νόστιμη εκπομπή μαγειρικής.

Μας ταξιδεύει στην Ελληνική κουζίνα, στις πιο γευστικές γωνιές της πόλης μας 
γνωρίζοντάς μας τους chef και τα εστιατόρια που θα μας εκπλήξουν γαστρονομικά.

Ανακαλύπτει μοναδικά τοπικά προϊόντα, γεύσεις και αρώματα μαγειρεύοντας απλές, 
αλλά νόστιμες και υγιεινές συνταγές.

Ο αγαπημένος μας chef για αυτήν την εβδομάδα προτείνει:

ΜΠΡΙΑΜ ΣΤΟΝ ΦΟΥΡΝΟ

Συνταγή για 
ΜΠΡΙΑΜ ΣΤΟΝ ΦΟΥΡΝΟ

Διάρκεια συνταγής: 1 ώρα'
Βαθμός δυσκολίας: Εύκολη

Υλικά 
• 2 μελιτζάνες
• 2 κολοκυθάκια
• 2 πράσινες και 2 κόκκινες πιπεριές
• 4 πατάτες
• 1 κούπα φασολάκια φρέσκα
• 2 κρεμμύδια
• 2 σκ. Σκόρδο
• 1 κλωναράκι σέλινο (μόνο τα φύλλα)
• 1 παντζάρι
• Αλάτι - πιπέρι - κύμινο - μπαχάρι - κόκκινη πάπρικα
• Ελαιόλαδο

Για τη σάλτσα
• 1 κρεμμύδι κομμένο σε κα
• 2 σκ. σκόρδο ψιλοκομμένες
• 4 τομάτες τριμμένες
• 50γρ. χυμός τομάτας
• 1 κλωναράκι παντζάρι ψιλοκομμένο
• Αλάτι - πιπέρι - κύμινο - κόκκινη πάπρικα
• 20γρ. κρέμα βαλσάμικο ρόδι (οικ. Δεληγιάννη)
• Ελαιόλαδο
• Νερό    

Εκτέλεση
Κόβουμε τις μελιτζάνες , τα κολοκυθάκια, τις πιπεριές, τις ντομάτες και τις 
πατάτες. 

Βάζουμε όλα τα λαχανικά ανακατεμένα με τη σάλτσα σε βαθύ ταψί.

Ανακατεύουμε το σκόρδο με το ελαιόλαδο και περιχύνουμε το φαγητό, ρίχνουμε 
αλάτι, πιπέρι και πασπαλίζουμε με τα μυρωδικά.

Περιχύνουμε με το νερό (θα βγάλουν υγρά και τα λαχανικά).

Τοποθετούμε το ταψί με το μπριάμ στον φούρνο και ψήνουμε.

ΕΜΦΥΛΗ ΒΙΑ: ΕΝΔΟΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΗ ΒΙΑ

γράφει 
ο Παναγιώτης Πυλιώτης

Δημοσιογράφος
ΕΝΑ Channel 

Διπλ. Μηχανικός  Ε.Μ.Π.
Τ. Εργαστ. Συνεργ. 

Πανεπιστημίου Δυτικής 
Αττικής 

 

Η έμφυλη  βία αποτε-
λεί στις μέρες ένα 
τεράστιο κοινωνικό 

φαινόμενο, με τεράστιες   
επιπτώσεις, τόσο σε κοι-
νωνικό, οικονομικό, όσο 
και σε προσωπικό επίπεδο. 
Το φαινόμενο  αυτό στις 
μέρες μας τείνει να πάρει 
τεράστιες διαστάσεις, ενώ 
οι  επιπτώσεις του φαινο-
μένου αυτού επηρεάζουν 
άμεσα και έμμεσα όχι μόνο 
το άτομο που υφίσταται 
οποιαδήποτε μορφής βία, 
αλλά και τον περίγυρο αυ-
τού του ατόμου, όπως οι-
κογένεια, συγγενείς, φίλοι 
και συνάδελφοι. 
Μία μορφή βίας είναι και η 
ενδοοικογενειακή, με την 
πληθώρα των περιστα-
τικών, να είναι η βία των 
ανδρών κατά των γυναι-
κών, χωρίς βέβαια να ξε-
χνάμε ή να παραλείπουμε 
(εσκεμμένα ή μη) την βία 
των γυναικών κατά των 
ανδρών, ή και την βία κατά 

των παιδιών από το στενό 
ή ευρύτερο οικογενειακό 
περιβάλλον.
Η άσκηση βίας μπορεί να 
πραγματοποιηθεί τόσο 
κατά την διάρκεια μιας σχέ-
σης ή και μετά από αυτήν. 
Σεξουαλική, οικονομική, 
κοινωνική απομόνωση, συ-
νιστούν ένα πλέγμα, που 
έχει ως υποβόσκων υπόβα-
θρο την ζήλια, το φθόνο, το 
μίσος, το θυμό, την απόρ-
ριψη και άλλα επαχθή αί-
τια. Κοινός παρανομαστής 
όμως η μείωση του ατόμου 
τόσο σε οικογενειακό όσο 
και σε κοινωνικό επίπεδο. 
Σύμφωνα με τον Παγκό-
σμιο Οργανισμό Υγείας 1 
στις 3 γυναίκες έχει βιώσει 
περιστατικό ενδοοικογε-
νειακής ή και σεξουαλικής 
βίας, ως απόρροια των άνι-
σων σχέσεων μεταξύ των 
ανδρών και των γυναικών.  
Σύμφωνα με μία έρευνα 
που πραγματοποιήθηκε στο 
Ηνωμένο Βασίλειο κατά 
την διετία 2016 – 2017, 
εμφανίστηκαν τα εξής:
• 2 εκατ, θύματα 
ετησίως
• 82 γυναίκες και 
13 άνδρες έχασαν την ζωή 
τους, ως αποτέλεσμα ενδο-
οικογενειακής βίας
• 30 γυναίκες την 
εβδομάδα επιχειρούν να 
αυτοκτονήσουν, εκ των 
οποίων οι 3 αυτοκτονούν
• 150000 παιδιά 
ζουν σε περιβάλλον ενδο-
οικογενειακής βίας
Τα ποιο απογοητευτικά 
στοιχεία προκύπτουν κατά 
την περίοδο του lockdown, 
για κάθε 3 μήνες, προστέ-
θηκαν  15 εκατομμύρια 
περιστατικά ενδοοικογε-

νειακής βίας. Στην Ελλάδα 
την τελευταία δεκαετία έχει 
σημειωθεί σημαντική αύ-
ξηση των γυναικοκτονιών 
σε ποσοστό 100%. Έτσι 
λοιπόν έχουμε πράξεις που 
προκαλούν σωματικά, συ-
ναισθηματικά και ψυχολο-
γικά προβλήματα, δημιουρ-
γώντας αισθήματα, φόβου, 
αγωνίας, πανικού, έντονης 
ντροπής και ανελευθερίας.
Βέβαια δεν θα πρέπει να 
παραλείπουμε και την σε-
ξουαλική παρενόχληση, 
που είναι οποιαδήποτε 
μορφή ανεπιθύμητης λε-
κτικής, ψυχολογικής, ή σω-
ματικής συμπεριφοράς σε-
ξουαλικού χαρακτήρα, με 
αποτέλεσμα την προσβολή 
της προσωπικότητας, ιδίως 
με τη δημιουργία εκφο-
βιστικού, εξευτελιστικού, 
εχθρικού, ταπεινωτικού ή 
επιθετικού περιβάλλοντος, 
με κύριο σκοπό τον εξευ-
τελισμό, την ταπείνωση  και 
την διαπόμπευση του θύ-
ματος.
Αν και τα περιστατικά σε-
ξουαλικής παρενόχλησης 
είναι πολλά, το ανησυχη-

τικό είναι ότι ένας μικρός 
αριθμός δηλώνεται και 
ακόμα ένας μικρότερος 
αριθμός αναζητά λύση και 
αντιμετώπιση στο πρόβλη-
μα.
Όλα αυτά όμως πηγάζουν 
από τις κοινωνικές τάξεις 
και τις κοινωνικές σχέσεις, 
που σαν βασικό στοιχείο 
είναι η ανισότητα μεταξύ 
ανδρών και γυναικών και η 
υπεροχή του άνδρα έναντι 
της γυναίκας. Έτσι λόγω 
της κυριαρχίας του άνδρα 
στα καπιταλιστικά κυρίως 
συστήματα, ο ρόλος της 
γυναίκας παρέμεινε αρνη-
τικός ως προς τα δικαιώ-
ματα της γυναίκας. Με την 
εμφάνιση της βιομηχανικής 
επανάστασης και εφόσον  
ζητήθηκαν φτηνά εργατικά 
χέρια, η  γυναίκα ξέφυγε 
από τον στενό κύκλο της 
οικογενείας  με αποτέλε-
σμα να αρχίζει να αποκτά 
δικαιώματα και ελευθερίες 
ύστερα όμως από μακρο-
χρόνιους αγώνες για ισότη-
τα και ισονομία.
Βλέποντας όμως αυτή την 
στροφή της γυναίκας προς 

την απελευθέρωση, και 
νιώθοντας ότι η γυναίκα 
κερδίζει έδαφος ως προς 
τα κατεκτημένα δικαιώ-
ματα έναντι των ανδρών, 
αρχίζουν και τα φαινόμενα 
της βίας.
Ένα επίσης σημαντικό κομ-
μάτι βίας αποτελούν  και οι 
εξής μορφές:
• Σωματεμπορία
• Ακρωτηριασμός 
γυναικείων γεννητικών ορ-
γάνων 
• Παιδική γάμοι
• Διαδικτυακοί έμ-
φυλη βία
Σύμφωνα με τα στοιχεία 
του ΟΗΕ γύρω στα 800 
εκατ. γυναίκες έχουν υπο-
στεί  σεξουαλική βία, του-
λάχιστον μία φορά στη ζωή 
τους, στοιχεία προ πανδη-
μίας, αποτέλεσμα της οποί-
ας ήταν η εκτόξευση της 
βίας και της ενδοοικογενει-
ακής βίας κατά των γυναι-
κών. Το ανησυχητικό όμως 
είναι ότι μόνο το 40 % των 
γυναικών που υφίσταται 
βία  ζητά βοήθεια λόγω 
του φόβου που προκαλεί 
ο κοινωνικός κυρίως περί-

γυρος. Επίσης σύμφωνα με 
άλλα στοιχεία του ΟΗΕ το 
40% γυναικών παγκοσμίως 
έχουν γίνει θύματα ενδο-
οικογενειακής βίας, ‘όπως 
επίσης και με τα επίσημα 
στοιχεία του Ευρωπαϊκού 
Κοινοβουλίου, περίπου 
3000 γυναίκες χάνουν τη 
ζωή τους από φαινόμενα 
ενδοοικογενειακής βίας.

 -- Μπορείτε να μας 
στέλνετε τις απορίες αλλά 
και τις ερωτήσεις σας ή 
προβληματισμούς που έχε-
τε, καθώς και προβλήματα 
που αντιμετωπίζετε σχετικά 
με πωλήσεις ή τεχνολογία 
στο email: 
piliotis@enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να δια-
βάσετε όλα τα νέα για την 
τεχνολογία αλλά και τα άρ-
θρα στο site: 
www.enanews.gr 

και στην κατηγορία: 
Οικονομία → Τεχνολογία.



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

info@enachannel.gr
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ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

www.enachannel.gr  |  2510 231033 www.enaradio.gr
2510. 832555

Δευτέρα 1 Απριλίου 2024

ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ ΕΠΙΧΕΙΡΩ

Το νέο πρόγραμμα 
«Εξοικονομώ Επι-
χειρώ» είναι προ-

σανατολισμένο στις πολύ 
μικρές, μικρές και μεσαίες 
επιχειρήσεις με στόχο την 
μείωση του αυξημένου 
ενεργειακού κόστους και 
του περιβαλλοντικού απο-
τυπώματος τους.

Νέο Πρόγραμμα Εξοικο-
νομώ για Επιχειρήσεις & 
Ξενοδοχεία

Ο προϋπολογισμός δημό-
σιας δαπάνης της δράσης 
ανέρχεται συνολικά σε 200 
εκατ. € και θα κατανέμεται 
διακριτά σε 100 εκατ. € για 
τους κλάδους Εμπορίου και 
Υπηρεσιών και σε 100 εκατ. 
€ για τον κλάδο Τουρισμού. 
Κάθε επιχείρηση μπορεί 
πλέον να αναβαθμιστεί 
ενεργειακά με επιδότηση 
έως και 50%!
Επιλέξιμες για τη Δράση 
είναι όλες οι επιχειρήσεις 
των κλάδων:

 D Εμπορίου
 D Υπηρεσιών
 D Τουρισμού

Για τους κλάδους εμπο-
ρίου και υπηρεσιών ενι-
σχύονται έργα συνολικού 
προϋπολογισμού ύψους 
επένδυσης έως 100.000 
ευρώ.

Για τον κλάδο του του-
ρισμού ενισχύονται έργα 
συνολικού προϋπολογι-
σμού ύψους επένδυσης 
από 50.000 ευρώ έως και 
500.000 ευρώ. Η δυνα-
μικότητα της μονάδας θα 
πρέπει να είναι έως εκατό 
(100) κλίνες.

Προϋποθέσεις συμμετο-
χής:

• Η επιχείρηση να είναι 
εν ενεργεία τουλάχι-
στον τα τελευταία 2 
έτη.

• Η έδρα της να βρίσκε-
ται εντός Ελληνικής 
Επικράτειας.

• Να λειτουργεί νόμιμα.
• Να μη κινδυνεύει από 

πτώχευση, εκκαθάριση 
ή αναγκαστική διαχεί-
ριση.

• Έχει καταταγεί βάσει 

του πρώτου Πιστοποι-
ητικού Ενεργειακής 
Απόδοσης (Α’ ΠΕΑ) σε 
κατηγορία χαμηλότερη 
ή ίση της Γ

• Να λειτουργεί απο-
κλειστικά με μία από 
τις ακόλουθες μορ-
φές: Ανώνυμη Εταιρία, 
Εταιρία Περιορισμένης 
Ευθύνης, Ομόρρυθμη 
Εταιρία ή Ετερόρρυθ-
μη Εταιρία, Ι.Κ.Ε, Ατο-
μική Επιχείρηση, Κοι-
νωνική Συνεταιριστική 
Επιχείρηση.

• Να δεσμευτεί ότι οι 
δαπάνες που περιλαμ-
βάνονται στη συγκε-
κριμένη αίτηση χρημα-
τοδότησης δεν έχουν 
χρηματοδοτηθεί, εντα-
χθεί και δεν θα υπο-
βληθούν προς έγκριση 
χρηματοδότησης σε 
άλλο πρόγραμμα. 

• Να υπάρχει ιδιοκτησία 
ή παραχώρηση χρήσης 
ή μίσθωση ή νόμιμη 
σύσταση επικαρπίας 
επί του ακινήτου για 
χρονικό διάστημα 6 
ετών μετά την ολοκλή-

ρωση της επένδυσης 
για τις μικρομεσαίες 
επιχειρήσεις.

Το πρόγραμμα θα περι-
λαμβάνει:

Ενεργειακές αναβαθμίσεις 
κτηριακών υποδομών

• Αντικατάσταση Κου-
φωμάτων.

• Τοποθέτηση/ αναβάθ-
μιση Θερμομόνωσης.

• Αναβάθμιση συστήμα-
τος Θέρμανσης/ Ψύ-
ξης.

• Αναβάθμιση συστήμα-
τος Αερισμού.

• Σύστημα παροχής Ζε-
στού Νερού Χρήσης με 
ΑΠΕ.

• Εγκατάσταση Φωτο-
βολταϊκών συστημά-
των.

• Επεμβάσεις αναβάθμι-
σης συστήματος Φωτι-
σμού τεχνολογίας LED.

• Λοιπές Παρεμβάσεις 
Εξοικονόμησης (smart 
home, συστήματα βελ-
τίωσης ποιότητας ισχύ-
ος).

Ενεργειακή αναβάθμιση 
της παραγωγικής διαδικα-
σίας
• Αναβάθμιση συστημά-

των παραγωγής και δι-
ανομής θερμικής ενέρ-
γειας.

• Αντικατάσταση κινητή-
ρων και αντλιών.

10 λόγοι για να επιλέ-
ξεις την Partners Esco 
για την ενεργειακή ανα-
βάθμιση του ακινήτου 
σου! 

1. Εμπειρία 10 ετών σε 
περισσότερα από 700 έργα 
ενεργειακής αναβάθμισης
2 Άριστη γνώση του αντι-
κειμένου
3 Πιστοποίηση και εγγύ-
ηση αποτελεσμάτων 
4. Υψηλής ποιότητας υλι-
κά και μελέτες
5. Πιστοποιημένη εται-
ρεία για την κατασκευή 
Παθητικών Κτιρίων
6. Υποστήριξη του έργου 
από εξειδικευμένους μηχα-
νικούς
7. Ακρίβεια στο συντονι-
σμό όλων των εργασιών 

και των εμπλεκόμε-ν ω ν 
συνεργείων
8. Δίκτυο συνεργατών σε 
όλη την Ελλάδα
9. Απόλυτη αξιοπιστία 
και ευθύνη διεκπεραίωσης 
του προγράμματος
10. Εταιρεία ESCo 
(Energy Services 
Company) με εγγυημένη 
απόδοση μέσω υπογρα-
φής Σύμβασης Ενεργεια-
κής Απόδοσης (ΣΕΑ) και 
με χρήση μέτρων και υπη-
ρεσιών βελτίωσης ενεργει-
ακής αποδοτικότητας για 
την ανάληψη τεχνικών και 
οικονομικών κινδύνων, με 
σκοπό την επίτευξη των 
συμφωνημένων στόχων.

Η εταιρεία μας αναλαμβά-
νει όλη τη διαδικασία του 
προγράμματος, από την αρ-
χικό έλεγχο των εγγράφων 
σας έως και την ολοκλήρω-
ση του έργου. 

Καραγιαννίδου Φωτεινή
Υπεύθυνη μάρκετινγκ & 

επικοινωνίας MBA 
Partners Esco
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Ανοίγει μεσάνυχτα  Κυ-
ριακής 31 Μαρτίου η 
βάση του ΟΣΔΕ όμως το 
ναυάγιο των νέων δη-
λώσεων είναι κοντά

Η ουσιαστική αργοπορία 
υποχρεώνει για ακόμα μια 
χρονιά τους αγρότες σε 
βιαστικές και πρόχειρες 
δηλώσεις με αυξημένο κό-
στος, των οποίων μάλιστα 
η επεξεργασία καθίσταται 
υποτυπώδης προεξοφλώ-
ντας ξανά καθυστερήσεις 
στις πληρωμές.
Όλα αυτά μάλιστα, σε μια 

χρονιά κατά την οποία οι 
παραγωγοί εισέρχονται 
στις εαρινές σπορές με 
σοβαρά προβλήματα ρευ-
στότητας, αφού ακόμα δεν 
έχουν πληρωθεί οι πράσι-
νες επιδοτήσεις του 2023, 
ενώ χωρίς δήλωση ΟΣΔΕ 
2024 εγκλωβίζονται και σε 
ένα χρηματοδοτικό αδιέξο-
δο.

Οι τελευταίες πληροφορίες 
θέλουν τους αρμόδιους να 
εστιάζουν κυρίως στο «φαί-
νεσθαι» των ανακοινώσε-
ων παρά στο «είναι» της 

λειτουργικής πλατφόρμας, 
αφού η δεύτερη φαίνεται 
πως δεν είναι ακόμα έτοιμη, 
ενώ ο στόχος του Μαρτίου, 
που είχε εξαγγελθεί από 
τις αρχές Φεβρουαρίου 
δια στόματος Αυγενάκη και 
έκτοτε επαναλαμβάνεται 
με αξιομνημόνευτη συχνό-
τητα, θα μπορούσε να επι-
τευχθεί μόνο με μια αιφνι-
διαστική ανακοίνωση περί 
ανοιχτής πλατφόρμας αργά 
το βράδυ της Παρασκευής 
29 Μαρτίου.

Σε μια τέτοια περίπτωση 
ωστόσο, το σύστημα δεν θα 
μπορούσε στην πράξη να 
υποδεχτεί δηλώσεις, σε μια 
επανάληψη του σκηνικού 
των προηγούμενων ετών, 
ενώ παραμένει αβέβαιο το 
τι θα συμβεί με τη δρομο-
λογούμενη μεταρρύθμιση 
της ΚΑΠ σε επίπεδο Ευ-
ρώπης, αφού θα χρειαστεί 
να επικαιροποιηθούν και οι 
εφαρμοστικές αποφάσεις 
του ΟΠΕΚΕΠΕ.

Όλα αυτά στην πράξη 

σημαίνουν πως οι παραγω-
γοί δεν θα μπορέσουν να 
ξεκινήσουν τη διαδικασία 
υποβολής δήλωσης τουλά-
χιστον μέχρι τα τέλη Απριλί-
ου, ενώ δεν αποκλείεται να 
επαναληφθούν τα κακώς 
κείμενα με τις δηλώσεις 
eco-schemes, οι οποίες για 
το 2023 κλείδωσαν τελικά 
μόλις πριν από μερικές ημέ-
ρες (Μάρτιος του 2024).

Σε κάθε περίπτωση, μένει 
να φανεί πέρα από τον 
βαθμό με τον οποίο η κοι-
νοπραξία των τεχνικών 
συμβούλων είναι σε θέση 
να ανταποκριθεί στα παρα-
δοτέα που τους έχει ζητήσει 
ο ΟΠΕΚΕΠΕ και ο τρόπος 
με τον οποίο θα περάσουν 
στο σύστημα οι τροποποιή-
σεις της ΚΑΠ.

Με δεδομένο ότι το κείμε-
νο της μεταρρύθμισης πη-
γαίνει για την τελική του 
έγκριση στην Ευρωβουλή, 
δεν αναμένεται να εκδοθεί 
το νέο πλαίσιο στην Εφημε-
ρίδα της Ευρωπαϊκής 

Ένωσης πριν από τα τέλη 
Απριλίου, άρα μετά από 
αυτό θα χρειαστεί να γίνει 
η επιμέρους ενσωμάτωση 
των νέων οδηγιών και στον 
σχεδιασμό των κρατών με-
λών.

Αυτό σημαίνει ότι οι υφι-
στάμενες εφαρμοστικές 
του ΟΠΕΚΕΠΕ, οι οποίες 
είναι βέβαια ενεργές, θα 
χρειαστεί να προσαρμο-
στούν στα νέα δεδομένα, 
όπως είναι για παράδειγμα 
η αναστολή των κανόνων 
αιρεσιμότητας για εκμε-
ταλλεύσεις κάτω των 100 
στρεμμάτων.

Φυσικά μένει να φανεί και 
τι θα συμβεί με την υπόθε-
ση των eco-schemes στον 
βαθμό που αυτά επιβαρύ-
νουν τους αγρότες. Στον 
απόηχο των διαμαρτυριών 
για προκαταβολικές χρεώ-
σεις 40 ευρώ ανά δήλω-
ση eco-scheme ή 8% επί 
της υπολογιζόμενης αξίας 
του πριμ, μένει να φανεί 
αν η πολιτική ηγεσία και 

η διοίκηση του ΟΠΕΚΕΠΕ 
μπορούν να παρακάμψουν 
τις «κρυφές χρεώσεις» για 
τους φακέλους ή τέλος πά-
ντων να βρουν τρόπο περι-
ορισμού τους.

Πάντως, αν πράγματι έχουν 
γίνει τα ελάχιστα για την 
προετοιμασία των φετι-
νών δηλώσεων, τότε οι 
παραγωγοί δεν έχουν να 
αναμένουν πολλά επί του 
θέματος αυτού, ενώ δεν 
αποκλείεται να καθιερωθεί 
και η εξόφληση των eco-
schemes έναν χρόνο μετά, 
αντί του Δεκεμβρίου όπως 
συνηθιζόταν με την προ-
ηγούμενη ΚΑΠ, αφού δεν 
αποκλείεται να χρειαστεί να 
επισκεφθούν ξανά τα γρα-
φεία υποδοχής δηλώσεων 
για εκ νέου υποβολές, τρο-
ποποιήσεις και οριστικο-
ποιήσεις μόλις περαστούν 
στον εθνικό σχεδιασμό οι 
όποιες μεταβολές της ΚΑΠ.

Πέτρος Γκόγκος
Agronews

Ανοίγει 31 Μαρτίου βάση ΟΣΔΕ όμως το ναυάγιο δηλώσεων 
είναι κοντά
Στον δρόμο της καταστροφής βαδίζει όπως όλα δείχνουν η υπόθεση των δηλώσεων ΟΣΔΕ για το 2024 με τον Μάρτιο να εκπνέει 
και την πλατφόρμα να παραμένει κλειστή. Οι πληροφορίες των τελευταίων ωρών που θέλουν το ΟΣΔΕ να ανοίγει «αργά το 
βράδυ της Κυριακής 31 Μαρτίου» είναι προσπάθεια να διασκεδάσει τις εντυπώσεις, αφού όλοι ξέρουν ότι δεν έχει γίνει η ανάλογη 
προετοιμασία και ένα τέτοιο «άνοιγμα» της ηλεκτρονικής βάσης θα είναι για τα μάτια του κόσμου.

Την ερχόμενη Τετάρτη 3 
Απριλίου γίνονται τελι-
κά οι πληρωμές ΕΛΓΑ 60 
εκατ. ευρώ, μαζί με την 
αρωγή

Η προσεχής Τετάρτη 3 
Απριλίου είναι η επικρατέ-
στερη ημερομηνία πίστω-
σης των αποζημιώσεων, 
ενώ μαζί με τα 60 εκατ., θα 
πληρωθούν και τα 15 εκατ. 
από την Κρατική Αρωγή για 
ζημιές από πυρκαγιές του 
2023. Αμέσως μετά αναμέ-
νεται να γίνει και η πρώτη 
εξόφληση για ζημιές από 
τον Daniel, με τον οργανι-
σμό να ξεκινά από «τα εύ-
κολα» αφού οι εξοφλήσεις 
θα γίνουν σε περιοχές της 
Κορίνθου και της Αχαΐας 

όπου οι ζημιές ήταν λιγότε-
ρες συγκριτικά με τη Θεσ-
σαλία και άρα απαιτούνται 
λιγότερες ταμιακές ροές.

Για την πληρωμή της ερ-
χόμενης Τετάρτης, αναμέ-
νεται παραγωγοί οι οποίοι 
δεν έχουν διευθετήσει την 
εξόφληση της ειδικής ει-
σφοράς, να μείνουν εκτός 
αυτού του δεύτερου γύρου 
καταβολής αποζημιώσε-
ων. Μάλιστα, όσον αφορά 
στο ενδεχόμενο να δοθεί 
παράταση για την καταβο-
λή της ειδικής εισφοράς, 
ο κ. Λυκουρέντζος δίνει 
λίγες πιθανότητες, αφού 
το υπουργείο Οικονομικών 
υπολογίζει σε 104 εκατ. τις 
οφειλές των αγροτών προς 

τον ΕΛΓΑ, πιέζοντας ώστε 
να κλείσει η τρύπα αυτή.

Συνεπώς, εκτός και αν 
υπάρξει πολιτική παρέμ-
βαση, δεν αναμένεται να 
δωθεί νέα παράταση πέραν 
της 31ης Μαρτίου.

Έχοντας ήδη καταβάλει τα 
70 εκατ. για ζημιές ζωικής 
και φυτικής παραγωγής 
έτους 2023 τον Φεβρουά-
ριο και εφόσον πληρωθούν 
επιπλέον 60 εκατ. την άλλη 
εβδομάδα, τότε απομένει 
ακόμα μια δόση ύψους 80 
εκατ. ευρώ, με την γραμμή 
από την ηγεσία του υπουρ-
γείου Αγροτικής Ανάπτυ-
ξης, να θέλει τον ΕΛΓΑ να 
έχει κλείσει τις υποχρεώ-

σεις του 2023 εντός του 
πρώτου εξαμήνου, δηλαδή 
μέχρι τον προσεχή Ιούνιο.

Αίτημα παράτασης πλη-
ρωμής των ασφαλί-
στρων ΕΛΓΑ από την 
ΕΘΕΑΣ

"Αξιότιμε κύριε Υπουργέ,

Μετά από συνεχή αιτήματα 
από όλη την Ελλάδα των 
Αγροτικών Συνεταιρισμών 
– μελών της ΕΘ.ΕΑ.Σ. για 
την παράταση της ημε-
ρομηνίας εξόφλησης των 
ασφαλίστρων έτους 2023, 
που λήγει στις 31 Μαρτίου 
2024 και τη διαπιστωμέ-
νη πραγματική οικονομική 
αδυναμία, που υπάρχει, 

που υπάρχει σε σημαντική 
μερίδα του αγροτικού κό-
σμου, παρακαλούμε όπως 
αποφασίσετε, να δοθεί πα-
ράταση στην ημερομηνία 
εξόφλησης τουλάχιστον 
έως τις 30 Ιουνίου 2024.

Εκτιμώντας ότι θα ικανο-

ποιήσετε το εν λόγω αίτημα 
του αγροτικού κόσμου της 
χώρας, σας ευχαριστούμε 
εκ των προτέρων και εί-
μαστε πάντα στη διάθεσή 
σας."

Πέτρος Γκόγκος
Agronews

Τετάρτη 3 Απριλίου οι πληρωμές ΕΛΓΑ 60 εκατ. ευρώ μαζί 
με την αρωγή
Αναβολή μιας εβδομάδας φέρνει τελικά ο ΕΛΓΑ για την πληρωμή των αποζημιώσεων φυτικής και ζωικής παραγωγής έτους 2023, 
επικαλούμενος προβλήματα με το πληροφοριακό του σύστημα, ενώ σύμφωνα με επίσημη πληροφόρηση από τον επικεφαλής του 
Οργανισμού, Ανδρέα Λυκουρέντζο, να αναφέρει πως το συνολικό ποσό που θα πιστωθεί ανέρχεται σε 60 εκατ. ευρώ.

Σε αυτό το περιβάλλον, οι 
τιμές στην Ισπανία προσεγ-
γίζουν τα 8 ευρώ το κιλό, 
η ελληνική αγορά εν μέσω 
απραξίας ακροβατεί στην 
περιοχή των 9 ευρώ, ενώ 
το ιταλικό εμπόριο διατη-
ρεί την εσωτερική αγορά 
της Ιταλίας μια ανάσα από 
τα 10 ευρώ, πιέζοντας τις 
αγορές στην υπόλοιπη Με-
σόγειο.

Σε καμία περίπτωση, το πε-
ριβάλλον αυτό δεν μπορεί 

να οδηγήσει σε κάποια κα-
τάρρευση των τιμών.

Πάντως, η αγορά στην 
Ισπανία έκλεισε έξι εβδο-
μάδες πτώσης, με τις τιμές 
να προσεγγίζουν πλέον τα 
8 ευρώ το κιλό για τα έξ-
τρα παρθένα ελαιόλαδα, σε 
μια συνθήκη που συνδυά-
ζει τόσο ένα περιορισμένο 
αγοραστικό ενδιαφέρον, 
τουλάχιστον από το εσω-
τερικό κοινό, όσο και τις 
προσδοκίες του κλάδου ότι 

η επερχόμενη ελαιοκομική 
χρονιά θα σπάσει τον κύκλο 
των διαδοχικών μικρών πα-
ραγωγών.

elaiaskarpos.gr

Προεξοφλεί καλή λαδιά η αγορά και στήνει σκηνικό πίεσης 
τιμών ελαιολάδου
Ρυθμό επιχειρεί να αναπτύξει η αγορά ελαιολάδου ένα με δύο σκαλοπάτια κάτω από τα υψηλά των 10 ευρώ το κιλό, υπό την 
πίεση της μειωμένης κατανάλωσης στις χώρες παραγωγούς αλλά και στην εντύπωση που σχηματίζεται σε όλο και περισσότερους 
παράγοντες, ότι η κατάσταση με τις διαθεσιμότητες βελτιώνεται.

διαβάστε περισσότερα
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Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών
ΕΜΦΑΝΙΖΟΝΤΑΙ ΤΑ ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΜΕΧΡΙ ΤΗΝ ΗΜΕΡΑ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗΣ ΤΗΣ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ

ΚΑΒΑΛΑ

ΕΛΕΥΘΕΡΟΥΠΟΛΗ

ΧΡΥΣΟΥΠΟΛΗ

ΘΑΣΟΣ
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  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

bee-realestate.gr

Χαρακτηριστικά
176 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
2 Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 3
Επίπεδα: 2
WC: 2
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Μεζονέτα
Βύρωνας (Καβάλα)
250.000 € 1.420 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-46

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
135.000€ 1.552/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
126 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.492/τ.μ. Κωδικός: 351001-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : ΑΝΤΛΙΑ ΘΕΡ-
ΜΟΤΗΤΑΣ
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
180.000 € 2.118 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-24

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 270.000€ 2.523€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 107 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-
σκευής : 2002

Κωδικός: 351001-28
___________________

Μονοκατοικία, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 180.000€ 
1.314€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 137 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, Επίπεδα: 3, WC: 3, 
Θέρμανση: Κεντρική Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2017.

Κωδικός: 351001-32
 ___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351001-11
___________________

Διαμέρισμα, Αγ. Ιωάννης (Καβά-
λα), 70.000€ 660€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 106 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0.5, Θέρμανση: Κλιματι-
σμός, Έτος Ανακαίνισης: 2000.

Κωδικός: 351001-2038
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 1150.000€ 
1.643€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 70 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-

σκευής: 2009.
Κωδικός: 351001-49

___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351001-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..
Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 110.000€ 
2.037€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351001-34
___________________

Διαμέρισμα, Ποταμούδια (Κα-
βάλα) 47.000€ 922€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 51 τ.μ.,1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 

Όροφος: 0, Θέρμανση: Αυτόνομη 
Πετρέλαιο,  Έτος Κατασκευής: 
2007, Έτος Ανακαίνισης: 2021.
Κωδικός: 351001-60

___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 145.000€ 
2.132€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός:  351001-35
 ____________________

Διαμέρισμα, Πύργος (Ελευθε-
ρές), 2.000.000€ 31.746€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 63 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2019

Κωδικός: 351001-38

2511 104 227
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Αίσιο τέλος είχε η εξαφάνιση του 34χρονου από την Καβάλα, τα ίχνη του οποίου είχαν χαθεί από τις 27 Μαρτιου 2024.
Η περιπέτεια του 28χρονου, έληξε σήμερα, 29/03/2024, δίνοντας τέλος στην αγωνία των δικών του ανθρώπων που τον αναζητούσαν. Ο Χρήστος Θώμος, βρέθηκε στην περιοχή 
ΧΥΤΑ της Καβάλας, με τους οικείους του να αναφέρουν ότι είναι καλά στην υγεία του. Ο 34χρονος μεταφέρθηκε λόγω εξάντλησης στο Γενικό Νοσοκομείο Καβάλας.

Αίσιο τέλος είχε η εξαφάνιση του 34χρονου από την Καβάλα

ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ

Παράνομη ανασκαφή 
στον αρχαιολογικό 
χώρο των Φιλίππων 
κατηγορείται ότι έκανε 
ένας 53χρονος, ο 
οποίος συνελήφθη 
ύστερα από επιχείρηση 
αστυνομικών του Τμήματος 
Πολιτιστικής Κληρονομιάς 
και Αρχαιοτήτων της 
Ασφάλειας Θεσσαλονίκης.

Όπως ανακοίνωσε η ΕΛ.ΑΣ., 
με τη χρήση ανιχνευτή 
μετάλλων, ακουστικών, 
ένα μικρό σκαλιστήρι κι 
ένα αυτοσχέδιο σκαπτικό 
εργαλείο, προέβη το βράδυ 
της περασμένης Τετάρτης 
σε εξερεύνηση του εδάφους 
στον συγκεκριμένο 

αρχαιολογικό χώρο που 
βρίσκεται σε περιοχή της 
Καβάλας.

Έπειτα από έρευνες που 
ακολούθησαν βρέθηκαν 
τόσο στην κατοχή του 
όσο και στο σπίτι του δύο 
μολύβδινα αντικείμενα 
και δύο αρχαία ρωμαϊκά 
νομίσματα, τα οποία 
εξετάστηκαν από 
αρχαιολόγο της Εφορείας 
Αρχαιοτήτων Σερρών και 
διαπιστώθηκε ότι εμπίπτουν 
στις διατάξεις του νόμου 
για την

Καβάλα 
53χρονος έκανε παράνομη ανασκαφή στον αρχαιολογικό 
χώρο των Φιλίππων

Τροχαίο ατύχημα στο 
οποίο ενεπλάκη ένα ΙΧ 
αυτοκίνητο που οδηγούσε 
διακινητής σημειώθηκε το 
απόγευμα της Τετάρτης 
(28/03) στο Σέλερο, της 
Ξάνθης.

Αστυνομικοί του Τμήματος 

Συνοριακής Φύλαξης 
Σαπών συνέλαβαν τον 
αλλοδαπό διακινητή, 
διότι τον εντόπισαν να 
οδηγεί Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητο, 
στερούμενος άδειας 
ικανότητας οδήγησης και 
να μεταφέρει παράνομα 
στην ενδοχώρα έξι (6) μη 

νόμιμους μετανάστες.

Σημειώνεται ότι ο 
οδηγός του οχήματος 
μεταφοράς μη νόμιμων 
μεταναστών  αρχικά δεν 
συμμορφώθηκε σε σήμα 
στάσης των αστυνομικών 
και ανέπτυξε ταχύτητα, 

π ρ α γ μ α τ ο π ο ι ώ ν τ α ς 
επικίνδυνους ελιγμούς, 
ενώ στη συνέχεια το όχημα 
ακινητοποιήθηκε έπειτα 
από πρόσκρουση σε έτερο 
Ι.Χ.Ε αυτοκίνητο στο οποίο 
επέβαιναν δύο ημεδαποί.

Από το τροχαίο ατύχημα 

τραυματίσθηκαν ο 
διακινητής, τρεις 
διακινούμενοι και οι 
δύο ημεδαποί, οι οποίοι 
μεταφέρθηκαν στο 
νοσοκομείο της Ξάνθης για 
νοσηλεία.

Από την αστυνομική έρευνα 

προέκυψε ότι για το όχημα 
μεταφοράς μη νόμιμων 
μεταναστών έχει δηλωθεί 
κλοπή την 26-3-2024 σε 
αστυνομική υπηρεσία 
της Θεσσαλονίκης.

Πηγή: xanthinea.gr

Ξάνθη  
Τροχαίο με διακινητή στο Σέλερο | Στο Νοσοκομείο 6 άτομα!
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Μπροστά σε 1500 και 
πλέον φιλάθλους το 
«καραβάκι» επικράτη-
σε, στο ντέρμπι του 1ου 
ομίλου και της Καβάλας, 
του Νέστου με 1-0 και 
εξασφάλισε και μαθημα-

τικά τον τίτλο 5 αγωνι-
στικές πριν το τέλος

Στιγμές από το πολλά υπο-
σχόμενο μέλλον της ομά-
δας έζησαν το απόγευμα 
της Κυριακής 31/3 οι φίλοι 

του ΑΟΚ που βρέθηκαν στο 
«Ανθή Καραγιάννη» για το 
παιχνίδι κόντρα στο Νέστο 
Χρυσούπολης. Οι 1500 και 
πλέον φίλαθλοι γιόρτασαν 
την μαθηματική εξασφάλι-
ση του τίτλου στον 1ο όμι-

λο της Γ’ Εθνικής, μετά τη 
νίκη με 1-0 με το σύνθημα 
«Νάτοι οι πρωταθλητές» να 
κυριαρχεί στα έξαλλα πα-
νηγύρια εντός αγωνιστικού 
χώρου αλλά και στις εξέ-
δρες.

Το «καραβάκι» έχει σαλ-
πάρει πλέον για τη Super 
League 2 και το μόνο που 
απομένει είναι η τυπική επι-
βεβαίωση της ανόδου, μιας 
και κανείς δεν μπορεί να το 
φτάσει στην κορυφή της 
βαθμολογίας.

Στα αγωνιστικά η Καβά-
λα ευτύχησε να πετύχει το 
«χρυσό», όπως αποδείχτη-
κε, γκολ στην πρώτη ου-
σιαστική επίσκεψη της στα 
αντίπαλα καρέ, ενώ σε όλη 
τη διάρκεια της αναμέτρη-
σης διατήρησε την υπεροχή 
και είχε ορισμένες καλές 
ευκαιρίες για να «κλειδώ-
σει» τη νίκη. Όσο δεν το 

πετύχαινε, τόσο η πίεση του 
Νέστου (που δεν είχε τίπο-
τα να χάσει) μεγάλωνε και 
κάπως έτσι στα τελευταία 
λεπτά η πίεση ήταν μεγα-
λύτερη…

Φάσεις και γκολ
– Στην πρώτη φάση του 
αγώνα ο ΑΟΚ ανοίγει το 
σκορ με πλασέ του Γκέκα 
μέσα από την περιοχή, μετά 
από ωραία προσπάθεια και 
πάσα του Μέτσε στο 7ο λε-
πτό.
– Στο 40’ ο Γκέκας πάσαρε 
στον Παπαδόπουλο, αυτός 
μπήκε στην περιοχή και 
σέντραρε προς τον Σαμπα-
νίδη, αλλά την τελευταία 
στιγμή ο Κασμερίδης πρό-
λαβε να διώξει.
– Στο 60’ ο Γκέκας δεν κα-
ταφέρνει να στείλει από κο-
ντά την μπάλα στα δίχτυα 
μετά από ωραία εκτέλεση 
κόρνερ του Καζαντζίδη.
– Στο 82ο ο Νέστος χάνει τη 

μεγάλη ευκαιρία να ισοφα-
ρίσει, όταν γυριστό δυνατό 
σουτ του Σέα, μέσα από την 
περιοχή, απέκρουσε με τα 
ακροδάχτυλα ο Αστράς και 
η μπάλα κατέληξε στο ορι-
ζόντιο δοκάρι, ενώ στο 86’ 
ο Αραμπατζής είχε κεφαλιά 
που έφυγε άουτ.

Οι Συνθέσεις
AO Καβάλα: Αστράς, Κα-
ζαντζίδης, Δημητριάδης, 
Λαγός (71’ Τζελίδης), Σμίλ-
τος, Περδίκης, Δαλιανόπου-
λος, Μέτσε (83’ Γιαγτζίδης), 
Γκέκας (83’ Αλντιντζής), 
Παπαδόπουλος, Σαμπανί-
δης (62’ Καρακώστας).
Νέστος: Νομικός, Παντα-
ζής, Σιδηρόπουλος, Κασμε-
ρίδης, Ταζνού, Γκατζολάρι, 
Ορφανίδης, Μπαρέττας 
(56’ Σέα), Νιφτάρι, Κουκό-
λης, Ράνος (56’ Αραμπα-
τζής).

www.kavalapost.gr

ΑΟ Καβάλα 
Νάτοι οι πρωταθλητές!

Συγχαρητήριο μήνυμα 
του Δημάρχου Καβά-
λας για την μαθηματική 
εξασφάλιση της άνοδου 
της ομάδας στη Super 
League 2

Την ευχή του, του χρόνου 
να πανηγυρίσουμε όλοι 
μαζί μια νέα άνοδο που θα 
σημάνει και την επιστρο-
φή του ΑΟΚ στα μεγάλα 
«σαλόνια» του Ελληνικού 
Ποδοσφαίρου, δηλαδή στη 
Super League, εκφράζει 
στο συγχαρητήριο μήνυμα 
που εξέδωσε ο Δήμαρχος 
Καβάλας. Ο Θόδωρος Μου-
ριάδης τονίζει ότι η άνοδος 

της Καβάλας στη Super 
League 2, μετά τη νίκη της 
με 1-0 επί του Νέστου έκα-
νε όλους τους Καβαλιώτες 
υπερήφανους και επισήμα-
νε ότι αυτή η επιτυχία απο-
τελεί το επιστέγασμα της 
πολύ μεγάλης προσπάθειας 
που ξεκίνησε στην αρχή της 
χρονιά.

Αναλυτικά αναφέρει:

«Η άνοδος του ΑΟΚ στη 
Super League 2 μας έκανε 
όλους υπερήφανους! Πρό-
κειται για το επιστέγασμα 
της πολύ μεγάλης προσπά-
θειας που ξεκίνησε στην 

αρχή αγωνιστικής περιόδου 
και ολοκληρώθηκε, με τη 
νίκη επί του Νέστου Χρυ-
σούπολης.

Αξίζουν πολλά συγχαρητή-
ρια στους παίκτες, στη διοί-
κηση και στο προπονητικό 
επιτελείο, που δεν έπαψαν 
στιγμή να πιστεύουν στην 
κατάκτηση του φετινού 
πρωταθλήματος. Εύχομαι 
την επόμενη χρονιά να πα-
νηγυρίσουμε την επιστρο-
φή του ΑΟΚ εκεί που του 
αξίζει. Στα σαλόνια του ελ-
ληνικού ποδοσφαίρου»!

www.kavalapost.gr

Θόδωρος Μουριάδης 
Εύχομαι του χρόνου να πανηγυρίσουμε την επιστροφή 
του ΑΟΚ στα μεγάλα «σαλόνια»…

Σε ένα συναρπαστικό 
ματς, ο Πανιώνιος λύγι-
σε τον Ερμή Ζωνιανών, 
επικρατώντας 4-3. Δείτε 
αναλυτικά τα αποτελέ-
σματα της Γ’ Εθνικής κα-
τηγορίας!

Επέστρεψε στις νίκες ο Πα-
νιώνιος. Οι Νεοσμυρνιώ-
τες επικράτησαν 4-3 του 
Ερμή Ζωνιανών, προερχό-
μενη από τρεις διαδοχικές 

ισοπαλίες (με ΑΟ Υπατί-
ου, Χαϊδάρι και Απόλλωνα 
Σμύρνης), έπειτα από ένα 
συναρπαστικό παιχνίδι.

Το σκορ άνοιξε με κεφαλιά 
στο 27’ ο Μπουρλάκης από 
κόρνερ του Γροντή, ενώ η 
ισοφάριση έγινε στο 40’ 
με πέναλτι του Ακουίνο και 
στο 45+1’ ο Μπουρλάκης 
βρήκε ξανά δίχτυα, πλα-
σάροντας τον Δερμιτζάκη. 

Δεύτερο γκολ πέτυχε και ο 
Ακουίνο, σκοράροντας στο 
49’.

Στο 60’ ο Κωστάκης έκανε 
αφεντικό της αναμέτρησης 
τους γηπεδούχους. Εν-
νέα λεπτά μετά, ο Γροντής 
ισοφάρισε για το 3-3 με 
κεφαλιά. Το «χρυσό» γκολ 
πέτυχε στο 85’ ο Ιγνατίδης 
με προβολή από εκτέλεση 
φάουλ του Γροντή. Την ίδια 

ώρα ο Απόλλων Σμύρνης 
επικράτησε 1-0 του Χαϊδα-
ρίου και πήρε ανάσα στη 
μάχη που δίνει για την πα-
ραμονή.

Αναλυτικά τα αποτελέσμα-
τα της 29ης αγωνιστικής 
και οι βαθμολογίες και 
στους 4 ομίλους της  Γ’ 
Εθνική κατηγορίας:

1ος όμιλος

Μέγας Αλέξανδρος Αγίας 
Μαρίνας – Απόλλων Παρα-
λιμνίου 0-1
Καβάλα – Νέστος Χρυσού-
πολης 1-0
Νίκη Ευκαρπίας – Άρης Πε-
τεινού 5-0
Βέροια – Δόξα Δράμας 1-1
ΑΟ Χανιώτης – Αετός Βαρ-
βάρας 3-0
Θερμαϊκός Θέρμης – Πο-
σειδώνας Μηχανιώνας 1-0
Ορέστης Ορεστιάδας – 
Αναγέννηση Επανομής 5-0
Άρης Αβάτου – Πανθρακι-

κός 0-3
Κεραυνός Αγγελοχωρίου – 
ΠΑΟΚ Κρηστώνης 0-3 α.α.

www.kavalapost.gr

Γ΄ Εθνική 
Τα αποτελέσματα 29ης αγωνιστικής και οι βαθμολογίες 
σε όλους τους ομίλους

διαβάστε περισσότερα
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Για ακόμη μια φορά η 
Καβάλα απέδειξε ότι έχει 
ισχυρή παράδοση στο 
σκάκι, ξεκινώντας από 
τις μικρές ηλικίες, καθώς 
οι μικροί σκακιστές πή-
ραν άριστα στο Σχολικό 
Πρωτάθλημα σε επίπεδο 
Περιφέρειας Ανατολικής 
Μακεδονίας-Θράκης.

Πέντε Δημοτικά Σχολεία 
από την Καβάλα βρέθηκαν 
στην πρώτη εξάδα, κερδί-
ζοντας παράλληλα και την 
πρόκριση στην τελική φάση 
του Πανελλήνιου Πρωτα-
θλήματος, μεταξύ αυτών 
και η νεοσύστατη Ομάδα 

Σκάκι του 16ου Δημοτικού 
Σχολείου Καβάλας, η οποία 
κατέκτησε την 5η θέση.

Η πρώτη εξάδα

• 2ο Δημοτικό Σχολείο 
Καβάλας

• 25ο Δημοτικό Σχολείο 
Καβάλας

• 12ο Δημοτικό Σχολείο 
Καβάλας

• 4ο Δημοτικό Σχολείο 
Ξάνθης

• 16ο Δημοτικό Σχολείο 
Καβάλας

• 21ο Δημοτικό Σχολείο 
Καβάλας

Καβάλα 
Και η παράδοση στο σκάκι καλά κρατεί. «Μπαράζ» διακρίσεων 
στο Σχολικό Πρωτάθλημα ΑΜ-Θ

Με νίκη ολοκλήρωσε τις 
εντός έδρας αναμετρήσεις 
της, στην κανονική διάρ-
κεια της Elite League, ο ΓΣ 
Ελευθερούπολης. 

Το συγκρότημα του Κυριά-
κου Παπαδόπουλου επι-
βλήθηκε του Ψυχικού με 
70-55, το οποίο πάντως 
μόνο εύκολα δεν ήρθε… Κι 
αυτό γιατί στο 1ο ημίχρονο, 
οι φιλοξενούμενοι εκμε-
ταλλεύτηκαν την τεράστια 
αστοχία του ΓΣΕ σε προ-
σπάθειες 2 και 3 πόντων 
αλλά και στις βολές και 
χρησιμοποιώντας αποτε-
λεσματικά το «όπλο» της 
άμυνας ζώνης, πήγαν στα 
αποδυτήρια έχοντας προ-
βάδισμα με σκορ 27-34!!!

Στην επανάληψη όμως οι 
γηπεδούχοι πάτησαν γκά-
ζι με πρωταγωνιστή τον 
Γκαθράιτ που σημείωσε 22 
πόντους και τελικά πέτυχαν 
τον στόχο τους. Πλέον η 
Ελευθερούπολη που πάει 
στον Υμηττό την τελευταία 
αγωνιστική στον Αμύντα 
που παίζει τη… ζωή του 
στην τελευταία αγωνιστι-

κή. Και την παίζει με άμεσα 
ενδιαφερόμενο το Ψυχικό 
που ξαναβρέθηκε σήμερα 
με «συγκατοίκους» και τε-
λειώνει εντός με τον Κό-
ροιβο θέλοντας νίκη για να 
είναι στα πλέι άουτ.

Δεκάλεπτα-Πόντοι
Δεκάλεπτα: 10-13, 27-34, 
50-43, 70-55
Ελευθερούπολη (Παπα-
δόπουλος): Άλεν 15, Γκά-
θραϊτ 22 (2), Στυλίδης 2, 
Αστεριάδης, Καμπουρίδης 
9 (1), Ιατρίδης 7 (1), Λο-
γοθέτης, Μαστόρος 5 (1), 
Κουρτίδης 2, Τσέλλος 8 (2), 
Καλογερίας.

Ψυχικό (Ρεμεντέλας): 
Παπανικολάου 10 (2), 
Μπερκ 10 (2), Τοπάλι, Ρος 
9 (1), Διαμαντάκος 2, Οι-
κονομόπουλος 8, Αθανα-
σούλας 14 (2), Μπαλός 2, 
Αναγνωστόπουλος.

ΓΣ Ελευθερούπολης 
Πάτησε γκάζι στο 2ο ημίχρονο… 70-55 το Ψυχικό
Μια αγωνιστική πριν το τέλος της κανονικής διάρκειας στην Elite League, ο ΓΣΕ έδειξε το καλό του πρόσωπο στο 
2ο μέρος και πήρε το ροζ φύλλο αγώνα με πρωταγωνιστή τον Γκάθραιτ

Η πρώτη εξάδα και η πρόκριση στην τελική φάση του Πανελλήνιου Πρωταθλήματος


